
 Polgármesteri Hivatal 

          Oroszlány 

 

2/2014. KTÜ 

 

 

J E GY ZŐ KÖN Y V  
 

 

Készült: Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2014. január 28-ai 

munkaterv szerinti nyílt üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal I. emeleti tanácsterem 

 

Jelen vannak: Takács Károly, Gyuga Mihály József, Hartyáni László Imre, Módi Miklós, 

Orbán Ferenc, Rajnai Gábor, Szabó Mihály, Székely Antal, Torma Lajos 

települési képviselők, dr. Zágonyi Éva jegyző 

 

Távol van: Hartmann József, Papp Péter, Vargáné Vojnár Katalin települési képviselők 

 

Meghívottak: Kormosné dr. Kovács Katalin aljegyző, Németh Erika könyvvizsgáló, külső 

bizottsági tagok, a hivatal munkatársai, további meghívottak és megjelentek a 

mellékelt jelenléti ív szerint 

 

Takács Károly polgármester köszöntötte képviselő társait, az ülésre meghívottakat, az érdeklődőket, 

a televízió és az internet nézőit. Az ülést 16 órakor megnyitotta.  

Megállapította, hogy a Képviselő-testület határozatképes, mert a 12 fő települési képviselőből 9 fő 

jelen volt.  
Elmondta, hogy a megküldött meghívóban 19 napirendi pont szerepel. Tájékoztatta a Tisztelt 

Képviselő-testület arról, hogy Az „Arany János Tehetséggondozó Program" című 19. napirendi 

pont zárt ülésen történő tárgyalására Magyarország helyi önkormányzatairól szóló törvény 46. § 

(2) bekezdés a) pontja alapján tett javaslatot, mivel az előterjesztés önkormányzati hatósági ügyre 

vonatkozó javaslatot tartalmaz, ezért az önkormányzati szociális, hatósági ügyeket zárt ülésen kötelező 

tárgyalni. 

 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, kérte szavazzanak az ülés javasolt napirendi 

pontjai tárgyalásának és sorrendjének elfogadásáról.  

 

Hartmann József, Papp Péter és Vargáné Vojnár Katalin települési képviselők megérkeztek az 

ülésterembe. A jelen levő képviselők száma 12 fő. 

 

A Képviselő-testület a napirendet nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

3/2014. (I.28.) Kt. határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a január 28-ai munkaterv szerinti ülésén az 

alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 

1. Az önkormányzat saját bevételének, valamint adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési 

kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható összegének megállapítása 

2. Oroszlány Város Önkormányzatának 2014. évi költségvetése 

3. Az önkormányzat jelképeiről, városi kitüntetések alapításáról, azok használatának rendjéről szóló 

24/2012. (XI.15.) önkormányzati rendelet módosítása 

4. A szennyvíz vagyon jövőbeli üzemeltetésével összefüggő döntések meghozatala 
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5. Tájékoztatás az Oroszlányi Környezetgazdálkodási Nonprofit Zrt. működéséről, a társaság 

működésével kapcsolatos döntések meghozatala (vezérigazgatói jogviszony meghosszabbítása, 

Alapszabály módosítása) 

6. Döntés Várpalota Város Önkormányzata javaslatáról a Közép-Duna Vidéke 

Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás megszűnésének megállapítására vonatkozóan 

7. Az Önkormányzati Szociális Szolgálat SZMSZ-ének, valamint intézményi egységek szakmai 

programjainak módosítása 

8. Beszámoló az Oroszlányi Szolgáltató Zrt. 2013. évi (bérlakás gazdálkodáson kívüli) 

tevékenységéről  

9. Önkormányzati vagyonhasznosítással kapcsolatos döntés 

10. A Kölcsey Ferenc Művelődési Központ igazgatójának beszámolója az intézmény 2013. évi 

tevékenységéről 

11. A Gárdonyi Géza Városi Könyvtár igazgatójának beszámolója az intézmény 2013. évi 

tevékenységéről 

12. Döntés az Önkormányzat és intézményei vagyon- és felelősségbiztosítása tárgyú közbeszerzési 

eljárás megindításáról 

13. Felhívás városi kitüntetésekre irányuló javaslattételre 

14. Döntés a Krajnyik Akác András Sportcsarnok helyi látvány-csapatsportágak 2013-2014. évi Tao 

támogatási rendszere keretében megvalósuló bővítésének műszaki és pénzügyi előkészítéséről 

15. Oroszlányi Sport Egylet 2013. évi beszámolójának elfogadása 

16. Oroszlányi Szabadidő Egyesület 2013. évi beszámolója az Oroszlányi Futball Jövőjéért 

Koncepció terv megvalósításáról 

17. Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

18. Kérdés, interpelláció 

Zárt ülés: 

19. Arany János Tehetséggondozó Program pályázatának támogatása 

 

Felelős: Takács Károly polgármester 

 

 

1. NAPIRENDI PONT: Az önkormányzat saját bevételének, valamint adósságot keletkeztető 

ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek a költségvetési évet 

követő három évre várható összegének megállapítása 

 

Előadó: Takács Károly polgármester 

Szakmai előkészítő: Bársony Éva osztályvezető 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy az államháztartásról szóló törvény értelmében a 

költségvetési rendelet elfogadását megelőzően meg kell állapítaniuk a saját bevételeik, és az adósságot 

keletkeztető fizetési kötelezettségeiknek a költségvetési évet követő három évre várható összegét. A 

bevételeik és a fizetési kötelezettségeik tervezetét a határozati javaslat tartalmazza. 

 

Hozzászólás és módosító javaslat nem volt, kérte szavazzanak az előterjesztés, a határozati javaslat 

elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 11 igen szavazattal 

és 1 tartózkodással elfogadta az előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

4/2014. (I.28.) Kt. határozata 

Az önkormányzat saját bevételének, valamint adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési 

kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható összegének megállapításáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. Az önkormányzat saját bevételének, valamint adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési 

kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható összegét az alábbiak szerint 

állapítja meg: 

Adatok ezer Ft-ban 

Megnevezés 2014. év 2015. év 2016. év 2017. év 

Helyi adóból származó bevétel 2.351.843 2.327.898 2.327.898 2.327.898 

Osztalék, koncessziós díj és hozambevétel 0 0 0 0 

Bírság-, pótlék- és díjbevétel 5.000 5.000 5.000 5.000 

Tárgyi eszközök, immateriális javak, 

vagyoni értékű jog értékesítése, 

vagyonhasznosításból származó bevétel 

0 0 0 0 

Részvények, részesedések értékesítése 0 0 0 0 

Vállalat értékesítéséből, privatizációból 

származó bevétel 
0 0 0 0 

Kezességvállalással kapcsolatos megtérülés 0 0 0 0 

Saját bevételek összesen: 2.356.843 2.332.898 2.332.898 2.332.898 

Saját bevételek 50%-a 1.178.422 1.166.449 1.166.449 1.166.449 

700 milliós fejlesztési hitel 24.100 0 0 0 

Panel Plussz hitel 0 0 0 0 

Oroszlány 2007 kötvény 0 0 0 0 

Fizetési kötelezettség összesen: 24.100 0 0 0 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére: azonnal 

  a határozat végrehajtása: folyamatos 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Zágonyi Éva jegyző 

 a határozat végrehajtásáért: Takács Károly polgármester 

 

 

2. NAPIRENDI PONT: Oroszlány Város Önkormányzatának 2014. évi költségvetése 

 

Előadó: Takács Károly polgármester 

Szakmai előkészítő: dr. Zágonyi Éva jegyző 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy a koncepcióban foglaltaknak megfelelően elkészült a 

2014. évi költségvetés. A tervezést jelentősen könnyítette az a döntés, amellyel az állam a 

települési önkormányzatok 2013. december 31-én fennálló adósságelemeit átvállalta. Oroszlány 

Város Önkormányzata ezzel újabb 900 millió Ft megfizetése alól mentesül, a 2013. évben már 

átvállalt több mint 1 milliárd Ft-on túl. A költségvetést érintő további pozitívum volt a 

decemberi iparűzési adófeltöltés, amely alapján lehetőség nyílt 300 millió Ft maradvány tervezésére és 

az iparűzési adó tervszámainak az emelésére is. A 2014. évi költségvetésben kiemelt feladat a 

pályázatokkal támogatott beruházások finanszírozása, a pályázatokhoz kapcsolódó saját erő 

biztosítása, önként vállalt feladatok megtartása. Költségvetésükben bruttó 1.400 M Ft-ot biztosítanak a 

fejlesztési elképzelések megvalósítására. Ennek egy része, 140 M Ft tartalékként áll rendelkezésre, 

amit pályázati források bevonásával tovább kívánnak bővíteni. A rendelet-tervezet 300 M Ft-os 

fejlesztési hitelfelvételt tartalmaz, amelyet a Krajnyik Akác András Sportcsarnok bővítés részbeni 

önerejére kívánnak felhasználni. A költségvetési tervezetről készített független könyvvizsgálói jelentés 

elkészült, az helyben kiosztásra került. 

Néhány kiegészítő gondolatot tett. Az adott évi költségvetést emlékei szerint ilyen korán 

önkormányzat még nem tárgyalta. Általában február közepére van az önkormányzatoknak elegendő 
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információjuk ahhoz, hogy a költségvetést egyensúlyba hozzák a vonatkozó törvényeknek 

megfelelően. A szakmai előkészítők (hivatal, bizottságok) munkáját megköszönte, aminek 

köszönhetően tudják most tárgyalni a költségvetést. Az Önkormányzat költségvetése eltér az eddigi 

költségvetésektől, mivel rendkívül nagy hangsúlyt helyez a fejlesztésekre. Több mint 30%-át teszik ki 

a költségvetésnek, ez különösen nagy megterhelést jelent, hiszen az Önkormányzat a méreteihez 

képest – élve a pályázati lehetőségekkel - olyan feladatokat vállalt be, amelyeket stratégiailag 

fontosnak talált. Kitért azokra a speciális körülményekre, amelyek a költségvetést jelentősen érintik 

(pl. a hitelátvállalás, mely nagyban segíti a költségvetés végrehajtását). Mind a két hitelátvállalás 

esetében az volt a kormányzat kérése, hogy a felszabaduló forrásokat az önkormányzatok elsősorban 

fejlesztésekre fordítsák. Az elmúlt éveket is ez a tevékenység és ez a cél jellemzi. Az 

Önkormányzatnak az ipari parki szereplőknek, illetve az összes adófizetőnek köszönhetően olyan 

iparűzési adóbevételei vannak, amelyek túl a munkáltatás előnyein, a költségvetés bevételi oldalát igen 

jelentős mértékben megerősítik. Oroszlány városa az adóerőképesség tekintetében az egyik 

legadóerőképesebb települések közé tartozik ma Magyarországon. Ennek sajnos vannak negatív 

kihatásai. A kötelező feladatok ellátásának normatív finanszírozásának (feladatfinanszírozásnak) 

mértéke csökkent. Ez azt is jelenti, hogy az Önkormányzat döntően képes saját magát eltartani. Ezért 

jellemzi ez a finanszírozási rend az Önkormányzat finanszírozását. Elmondta továbbá, hogy enyhítik a 

lakosság egyéni állampolgári terheit, és a II. félévtől eltekintenek az ingatlanadó bevételtől 

(magánszemélyek esetében).  

Ismertette az előkészítés technikai részleteit a megváltozott struktúrában. Az Önkormányzatnak 2013. 

január 1-től át kellett strukturálni a feladatait, hiszen létrejöttek a kormányhivatalok járási központjai, 

a Klebersberg intézetek intézményfenntartói feladataival, az eddig megszokott pedagógus 

bérfinanszírozást és az ezzel kapcsolatos jelentős terheket az önkormányzat gyakorlatilag nem viseli. 

Viszont viselnie kell az intézményeknek a működtetési, karbantartási feladatait, amelyre egy ún. 

intézményfenntartó csoport jött létre. Kiemelte, hogy a költségvetés részleteiben mind mérlegszerűen 

áttekintően bemutatja a forrás és eszközoldalakat, illetve bevétel és kiadás oldalakat, amely a 

költségvetési törvénynek megfelel. Inkább biztonsági tartalékként szerepel a költségvetésben 300 M Ft 

fejlesztési finanszírozás igénybevétele, elsősorban a Krajnyik Akác András Sportcsarnok ez évi 

felépítésének érdekében tették meg ezt a javaslatot. Jelezte, hogy a költségvetés 6. táblázata a 

legfigyelemreméltóbb, ami a részletes kiadási kötelezettségeket tartalmazza, és a 9. tábla, amely a 

fejlesztések sorait tartalmazza. Tervezési munkák végrehajtását is szeretnék megcélozni, ezek részben 

előfinanszírozásúak (pl. az Oroszlány-Tatabánya közötti kerékpárút - 40 M Ft - EU finanszírozási 

forrásból).  

Ő és a FIDESZ-KDNP Frakció a programnak megfelelően hajtotta végre ezt a költségvetési ciklust. 

Fontosnak tartották a helyi adók befagyasztását és a vállalkozói építményadó csökkentését tűzték ki 

célul. Az előbbi 2010-ben megtörtént, ez utóbbi pedig megszűnt. A szociális segélyek közmunkához 

kötése törvényes kereteken belül rendeletalkotással és egy szigorú önkormányzati felügyelettel 

teljesült. A volt Gárdonyi iskola sport és szabadidő centrummá alakítása. Az idei költségvetésben egy 

extrém játszópark, illetve egy játszótér építése szerepel. A Nyíres és Német dűlőben az életfeltételek 

javítása tekintetében kiemelte, hogy az idei évben egy 10 M Ft-os közvilágítási program fog teljesülni, 

amely egy régi hiányt fog pótolni.  

Elmondta, hogy előterjesztőként a közbiztonság javítása érdekében. 3 M Ft-os módosító javaslatot 

tesz, mely célzottan a rendőrség technikai munkájának segítését jelenti.  

A program további elemei tekintetében elmondta, hogy az idén remélhetőleg meg fog valósulni az új 

postára vonatkozó beruházás. Az Ady mozi tulajdonba vétele megtörtént, az ipari parki 

munkalehetőségek növelése érdekében tett lépések, az ipari park fejlesztése mindig tovább folytatandó 

feladat. Továbbra is szándékukban áll az ipari parki területek megvásárlására helyet biztosítani.  

Az önkormányzat rövid távú céljaiban azt a fajta szolgáltatási tevékenységet kívánja erősíteni, amely 

részben a város életfeltételeinek a közlekedési körülményeinek, infrastruktúrájának javítását szolgálja 

(80 M Ft-os tétel szerepel a belterületi és külterületi utak javítására, járdaépítésekre).  

Megemlítette, hogy az OSZ Zrt.-n keresztül az Önkormányzat garanciát vállal az 500 M Ft-os, a 

hosszú távú hőelleátás hőtávvezeték felújításban. Szándékuk az, hogy a költségvetés elfogadásával 

lehetőséget adjanak arra, hogy az Önkormányzatuk megfeleljen a stabil működési feltételeinek, 

figyelve a lakossági igényekre, adófizetést biztosító vállalkozásokra. Jelezte, hogy a civil- és 

sportszervezetek támogatása megháromszorozódott. Tapasztalták, hogy egymást emelő limitek 

jelennek meg, tehát aki kiemelkedik a támogatási lehetőségek közül, azokat mások is megpróbálják 

követni. Így az önkormányzati kötelezettségek megemelkedtek, pozitív értelemben "verseny" van az 

egyesületek, szervezetek között. A 60. éves évfordulóra büszkén állhatnak ki.  
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Gyuga Mihály József képviselő kiemelt néhány tételt, amely a Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottság hatáskörébe fog tartozni. Oroszlány város továbbra is tudja biztosítani az ipari parki üzemek 

és az ott dolgozók részére az ingyenes buszjáratokat. Ez rendkívül fontos kérdés. 80-80 M Ft fog 

rendelkezésre állni mind a parkfenntartásra, mind az utak javítására és tisztítására. A 2013-as évi 

költségvetéssel összevetve ezen a területen minimális növekedés tapasztalható. Véleménye szerint ez 

biztosíthatja a megfelelő működést. Idén is közel 80 M Ft-ot szánnak a belterületi utak építésére – a 

bizottság már megalkotta a prioritást, az ott élők életkörülményeit ezek az útépítések jelentősen emelni 

fogják. Kiemelte továbbá a tervezéseket (részben távlati tervek, részben a közeljövőben 

megvalósítandó fejlesztések tervei, pl. strand II. ütem). A költségvetés azokat az elképzeléseket és 

terveket tartalmazza, amelyeket az elmúlt évek bizottsági munkájában célként tűztek ki erre az évre. 

Kérte, hogy támogassák a költségvetés elfogadását.  

 

Torma Lajos képviselő aggodalmát fejezte ki a városfejlesztés és városüzemeltetés soron szereplő 

összegek kapcsán. Kérte, hogy az év közben jelentkező bármilyen egyéb bevételeket a városfejlesztés 

és városüzemeltetés soron jelenítsék meg. A tervekkel kapcsolatban elmondta, hogy szükségesek, de 

az idei 60. évforduló miatt javasolta, hogy csak olyan fejlesztéseket kezdjenek, amelyeket a 

rendezvények kezdetére be is tudnak fejezni. Nyilván ez függ a pályázati lehetőségektől is.  

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy a szöveges előterjesztésben szerepel egy 

témafelsorolás, ami azt a célt szolgálja, hogy az esetleges későbbi bevételek esetén legyen felújítási 

sorrend.  

 

Hartmann József képviselő elmondta, hogy az elmúlt időszak költségvetéseiben mindig szerepelt egy 

óriási tétel és egy igen komoly vitaanyag - az intézményi bérfejlesztések -, ami átkerült a KLIK-hez, 

és onnan egészítik ki az egyébként megemelt fizetéseket a pedagógusok számára. Ez egy jelentős, 

milliárd forint feletti tétel lenne még a költségvetésben. Az óvodák esetében mind a fenntartás, mind a 

működtetés az önkormányzatot terheli. Az iskolai működtetésben is vannak javulások, lényegesen 

jobban működtek az intézményeinek, mint az elmúlt időszakokban, iskolaudvarok óvodai játszóparkok 

is megújultak. Az óvodákban további fejlesztések is történtek (konyhák, épületrészek, sószoba). 

Kiemelte, hogy tovább folytatódott a nem pedagógus közalkalmazottak bérfejlesztése (5%). Elmondta, 

hogy az intézményi felújítást, karbantartást végző szervezet tagjai nagy részben a Hunyadi Iskolából 

kerültek ki, akik véleménye szerint sokkal jobban végzik az intézményi működtetést. Reméli, hogy a 

következő években lesz lehetőségük felújításokat is megtenni. 

 

Vargáné Vojnár Katalin képviselő a TSPBB elnökeként elmondta, hogy a társadalmi, civil és 

sportszervezetek támogatására szánt előző évi összeget a mostani tervezet tudja tartani. Annyival 

emelkedett ez az összeg, hogy a 60. évforduló kapcsán is 8 M Ft szerepel. Ebből az összegből olyan 

programokat tud megvalósítani a város karöltve a civil és sportszervezetekkel, ami tovább gazdagítja a 

palettát.  

 

Orbán Ferenc képviselő kiemelte a költségvetés elkészítésében a városvezetés munkáját. Az oktatás, 

sport és kultúra széles réteget érint a városban. Bizottságuk ténykedése sokrétű. Elmondta, hogy az 

Önkormányzat az önként vállalt feladatait továbbvitte. Kiemelte a csapatsportágak támogatását 

(labdarúgást és kosárlabdát). Mind a kettő megkívánja a befektetéseket, gyermekek és fiatalok széles 

tömege veszi igénybe ezeket a szolgáltatásokat. Kiemelte a kultúra területén a majki 

rendezvénysorozatot, melyre idén is adnak 1 M Ft-os további támogatást. A tehetséges tanulók további 

támogatása 3 M Ft. A civil szervezetek és egyéb szervezetek támogatására 22 M Ft-ot adnak. A 

Kölcsey Ferenc Művelődési Központ támogatása 40%-kal emelkedett. Felhívta a figyelmet, hogy 

megújult a nézőtér és a szellőző fűtő berendezés. A 60. éves Oroszlány rendezvénysorozatra 40 M Ft-

ot biztosít a költségvetés. A civil és sportegyesületek támogatása háromszorosára növekszik. A 

sportcsarnok bővítést is kiemelte. Jelezte, hogy félévtől az utolsó lakossági adót is megszüntetik.  

 

Hartyáni László képviselő elmondta, hogy az Önkormányzati Szociális Szolgálatnak biztosított az 

önkormányzat 5%-os bérfejlesztést, amit az idei tervbe is beállítottak. Megemlítette, hogy az iskolatej 

és kifli programot továbbra is folytatják. Segélyezés kifizetésére 10 M Ft-tal kevesebbet állítottak be, 

még fokozottabban ellenőrzik a kérelmeket. Csak indokolt esetben, és az arra érdemesek kapnak 
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segélyt. Feltételezik, hogy több lesz a munkalehetőség, ezért kevesebben fognak segélyt kérni. 

 

Takács Károly polgármester jelezte, hogy a statisztika szerint az oroszlányi járásban 6%-os 

munkanélküliség van. Egyes szakértők szerint ez általában az a határ, ahol nem beszélnek 

munkanélküliségről. 

 

Székely Antal képviselő Orbán Ferenc hozzászólásával kapcsolatban elmondta, hogy a város az 

önként vállalt feladatai közül a középiskolai oktatást elengedte és csak az épületeket tartotta meg. 

Polgármester úr megjegyzésével kapcsolatos véleménye szerint a 6%-os munkanélküliség nem az a 

határ, ahol azt mondhatják, hogy nincs munkanélküliség. A napi valóságban azoknak, akik ma 

munkanélküliek, erről nem ez a véleménye.  

 

Takács Károly polgármester igazat adott Székely képviselőtársának abban, hogy minden 

munkanélküliség önmagában dráma, nem kívánta kisebbíteni ennek a jelentőségét. Inkább azt a 

szakmai megállapítást tette, hogy egyes szakmai megítélések szerint ez egy olyan tény, amiben nem 

tudnak érdemi munkanélküliségről beszélni. Természetesen a zérushoz való közelítés a legideálisabb. 

Törekvésük, hogy tovább javítsák a munkanélküliségi statisztikát. 

 

Vargáné Vojnár Katalin képviselő Székely Antal felvetésére reagálva elmondta, hogy az 

Önkormányzat nem kiengedte az oktatási intézményeket a kezéből, hanem törvény rendelkezik az 

oktatási intézmények fenntartásáról és működtetéséről (a szakképzési intézmények megyei fenntartású 

tankerületek alá tartoznak mind működtetésben, mind fenntartásban). Tudomása szerint a város 

szakképző intézménye esetében nem kerül sor a következő tanévben az integrációra. Tehát az még 

mindig az oroszlányi tankerület fenntartása és működtetése alá esik. 

 

Papp Péter alpolgármester elmondta, hogy a Polgári Frakció egyetért a költségvetéssel, és 

egyhangúlag támogatja. Megköszönte az előkészítők munkáját. Hangsúlyozta, hogy stabil és 

megfelelően előkészített költségvetésről van szó, a benne szereplő számok nagy valószínűséggel 

teljesíthetők. Kiemelte: a város köztisztviselői 5%-os béremelésén túl a közalkalmazotti béremelés is 

továbbra is benn van a költségvetésben. A költségvetés bevétele főösszegének 30-35%-át fejlesztésre 

fogják fordítani, ami nem általános egy város költségvetésében. Tartalmazza a költségvetés az összes 

városi dolgozó havi 8 E Ft cafetéria kifizetését. Mindezt úgy, hogy félévtől a kiskert és garázsadót is 

eltörölték. Az idei a 4. év, hogy a vállalkozói építményadót és a közterületi díjakat, parkoló-megváltási 

díjakat nem emelték. Jelezte, hogy a rendőrség-közbiztonság támogatására helyezendő 3 M Ft-os 

javaslatot is támogatja a frakció. Véleménye szerint megvalósítható a költségvetés. 

 

Takács Károly polgármester megköszönte a frakció támogatását. Jelezte, a fejlesztési lehetőségnek 

az alapját a pályázati források bevonása nyújtja. Ebben rengeteg munka van. Elmondta, hogy a 

többségi tulajdonban levő cégeik is nagy fejlesztéseket hajtanak végre (OSZ Zrt. - hőtávvezeték, OKÖ 

Zrt. - hulladéktároló bővítése). A beruházások közvetett járulékos előnyökkel is járnak.  

 

Szabó Mihály képviselő örömtelinek tartotta, hogy egyensúlyba került a költségvetés. Az iparűzési 

adó növekedett a tavalyi évhez képest ugyanúgy, ahogy a város adósságainak nagy része elkerült. Ez 

is könnyítette az egyensúlyba hozást. Kifogásolta, hogy ezek mellett a pozitív dolgok mellett sem 

sikerült a költségvetést hitelfelvétel nélkül nullszaldósra hozni. Nem értette, hogy miért pont a 

sportcsarnokra fogták a hitelfelvételt. Vannak olyan fejlesztések, amelyek bár támogathatóak, de 

halaszthatók lennének, és akkor nem kellene az Önkormányzatnak hitelt felvennie (pl. új városközpont 

kialakítása - több mint 500 M Ft-tal szerepel; a Szent Borbála tér felújítása - több mint 100 M Ft 

tervezéssel és kivitelezéssel együtt). Ezekre a pontokra inkább ráhúzható az, hogy hitelfedezettel kell 

megoldani a városnak. Elmondta, hogy a belterületi utak javítása az Önkormányzatnak kötelessége. A 

2013. évhez képest az erre a célra elkülönített összeg ugyan mintegy 15 M Ft-tal emelkedik, de a 

Szent Borbála tér felújítására mégis nagyobb összeg van betervezve, mint az utak felújítására. A 

hitelfelvételek véleménye szerint az említett látványberuházásokhoz szükségesek és nem a 

sportcsarnok felújításához-bővítéséhez. A sportcsarnok építése sokkal több ember érdekeit szolgálja, 

mint a másik kettő. A hitelfelvételt nem támogatta. 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy ezen fejlesztések esetében finanszírozási előnyök 

vannak. Az elé a dilemma elé kerültek, hogy hitelfelvétel nélkül csinálják végig a ciklust, miközben 
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komoly fejlesztések vannak. Ebben vitáik is voltak. Közel hasonló méretű veszteség éri az 

önkormányzatot, ha nem hajtja végre a hitelfelvételt, és a pályázati pénzek nem érkeznek be. 

Amennyiben megadott határidőn belül nem valósítják meg ezeket a beruházásokat, akkor elveszítik pl. 

a 200 M Ft-os fejlesztési forrást a Szolgáltató városközponton belül. A Szolgáltató városközpont az 

állampolgárok érdekeit szolgálja, első ütemben a kormányablak, a munkaügyi központ, illetve 

megegyezés esetén az új posta költözik be az épületbe. A költségvetés egységes, nehéz megcímkézni a 

sorokat. Kiemelkedik a sportcsarnok, ahol  az a probléma, hogy ez a plusz lehetőség most jött. Végül 

is egyensúlyba hozhatják a költségvetést, csak akkor le kell mondaniuk az 500 M Ft-os fejlesztési 

lehetőségről. Ezt senki sem akarja. A Szent Borbála téri beruházás valójában infrastruktúra-fejlesztés. 

Jelentős számú szabadtéri rendezvény megtartását, parkoló létszám bővítését tenné lehetővé. Itt sem a 

látványberuházás a cél, hanem egységes szerkezetű, építészeti arculatú, funkcionálisan is megfelelő 

szolgáltatást nyújtsanak. A város megengedheti most magának, hogy egy ilyen beruházást is 

megvalósítson úgy, hogy közben nem vonja el a forrásokat egyéb sorokról.  

 

Rajnai Gábor képviselő elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság tárgyalta az előterjesztést. Minden 

szakbizottsági ülésen is részt vett a pénzügyi osztály vezetőjével együtt. Jelezte, hogy a szavazáskor 

tartózkodni fog, egy-két sor miatt. A hitelfelvétellel kapcsolatban elmondta, hogy nem kell 

idegenkedni, ha annak van megfelelő célja, és van biztos háttér a költségek hosszú távú rendezéshez. 

Oroszlány most ebben az állapotban van. Az előző ciklusokban a hiteleket fejlesztési célokra vették 

fel, illetve több száz milliós hitelt örököltek, aminek a kamatterheinek kiváltásával 100 milliós 

nagyságrendben hoztak eredményt. A jelenlegi költségvetésben a hitelfelvételt támogatta. Az ipari 

parkkal kapcsolatban jelezte, hogy nem csak a foglalkoztatás, hanem a bevételek miatt is 

létfontosságú. 

 

Papp Péter alpolgármester elmondta, hogy az már jó, ha a költségvetés fő számaiban ki tudnak 

egyezni. Megérti, ha az ellenzék tartózkodik, hisz valóban lehetnek olyan sorok, amiken az ellenzék 

változtatna. Szabó Mihálynak elmondta, hogy annyira erős ez a költségvetés, hogy amikor kiderült, 

hogy sportcsarnokot tud a város építeni 500 M Ft-os támogatással, akkor Szabó Mihály azt mondta, 

hogy a sportcsarnoképítést a Jobbik találta ki. Most a 2014. éves költségvetés olyan erős, hogy amit a 

Jobbik kitalált, azt a Fidesz meg is valósítja. 

 

Szabó Mihály képviselő elmondta, hogy önkormányzati programjukban valóban célul tűzték ki a 

sportcsarnok felújítását, bővítését. Korábban is jelezte, hogy a hitelfelvétel árán való megvalósítást is 

támogatja. Azonban most az a különbség, hogy jelenleg látja a költségvetésben azt a helyet, amire nem 

kell feltétlenül hitelt felvenni. Ha lehetőség van rá, akkor a hitel a legutolsó, amihez nyúlni kell. 

Köszöni a Fidesz-KDNP Frakciónak, hogy támogatja a sportcsarnok bővítését. A Jobbik eleve úgy állt 

a ciklushoz, hogy azokat a fejlesztéseket, amelyek a város érdekeit szolgálják, azt támogatni fogják. 

Az itt szóba hozott beruházásokat is támogathatónak tartják, mindössze a megvalósítás időpontja 

kérdéses. Véleményük szerint a Fő tér fejlesztése is halasztható, a Szolgáltató városközpont 

kialakításának részleteiben is több vita volt már. Véleménye szerint olyan szervek költöznek oda, 

akiknek a beköltözését nem feltétlenül az Önkormányzatnak kell állnia a költségvetéséből. 

 

Torma Lajos képviselő elmondta, hogy amikor a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 

tárgyalta a költségvetést, akkor örült, hogy nem tételenként, soronként kell végignézni a megtakarítási 

lehetőségeket. Azt a javaslatát, hogy a város vegyen fel fejlesztési hitelt a költségvetés egyensúlyba 

hozásának érdekében, a bizottság egyhangúlag támogatta. Sajnos a városközpont fejlesztéséhez nem 

tudtak több állami pénzt lehívni, de ez a fejlesztési lehetőség jó. Megismételte, hogy a Városfejlesztési 

és Környezetvédelmi Bizottság egyhangúlag támogatta a költségvetés elfogadását.  

 

Takács Károly polgármester jelezte, hogy az ülés elején előterjesztőként módosító javaslatot tett az 

általános tartalék terhére. 3 M Ft-ot javasolt a közbiztonság javításának támogatására.   

 

 

SZÜNET 17.08-17.25 

 

 



 

8 

 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy a jelzetteknek megfelelően átdolgozásra került az 

előterjesztés rendelet-tervezete, melyben megtörtént a változtatás. A helyben kiosztott költségvetési 

táblák 6. mellékletének 4. oldalán, illetve a rendelet szövegében az általános tartalék 17 M Ft-ra 

csökkent. Mivel nem volt más módosító javaslat, ezért kérte a képviselők szavazását a rendelet-

tervezet elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 7 igen, 2 nem 

szavazattal és 3 tartózkodással a rendelet-tervezetet elfogadta és megalkotta  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

1/2014. (II.1.) önkormányzati rendeletét 

Oroszlány Város Önkormányzatának 2014. évi költségvetéséről 

 

 

3. NAPIRENDI PONT: Az önkormányzat jelképeiről, városi kitüntetések alapításáról, azok 

használatának rendjéről szóló 24/2012. (XI.15.) önkormányzati 

rendelet módosítása 

 

Előadó: Orbán Ferenc MOSB elnök 

Szakmai előkészítő: dr. Molnár Miléna osztályvezető 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy a hatályos rendelet alapján a Képviselő-testület évente 

két Oroszlányért aranygyűrű kitüntetést, évente öt Oroszlányért kitüntető díszoklevelet, és 

évente egy Oroszlány város díszpolgára címet adományozhat. A Művelődési és Oktatási Bizottság 

arra tett javaslatot, hogy Oroszlány várossá nyilvánításától számított minden 10. és 25. esztendőben, 

azaz minden jubileumi évben a kitüntetések két alkalommal kerülhessenek átadásra. 

 

Orbán Ferenc képviselő előterjesztőként kifejtette, hogy a 60 éves évforduló, mint jubileumi 

évforduló megünneplésére szól ez a javaslat, hogy kétszer adhassa ki az önkormányzat ezeket a 

kitüntetéseket. A várossá nyilvánítástól számított 10. és 25. év a jubileumi év. A Művelődési, Oktatási 

és Sport Bizottság egyhangúlag elfogadásra javasolta az előterjesztést. 

 

További hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Takács Károly polgármester kérte, szavazzanak a 

rendelet-tervezet elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

a rendelet-tervezetet elfogadta és megalkotta  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

2/2014. (II.1.) önkormányzati rendeletét 

az önkormányzat jelképeiről, városi kitüntetések alapításáról, azok használatának rendjéről 

szóló 24/2012. (XI.15.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

 

4. NAPIRENDI PONT: A szennyvíz vagyon jövőbeli üzemeltetésével összefüggő döntések 

meghozatala 

 

Előadó: Takács Károly polgármester 

Szakmai előkészítő: Lázár Mózes vezérigazgató 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy hosszú tárgyalásos folyamat fejeződik be a jelen 

előterjesztés elfogadásával. Az előterjesztés melléklete szerinti részvény-adásvételi szerződés 

megteremti a feltételt és a lehetőséget arra, hogy a szennyvíz vagyon üzemeltetéséről az 

Északdunántúli Vízmű Zrt.-vel pályázaton kívül is meg tudjanak állapodni. Az együttműködési 

megállapodás elfogadása esetén a vízmű a szolgáltatást 2014. július l-jén kezdi meg, amely időpont 

még elegendőnek bizonyul a működtetésre történő átadáshoz. Felhívta a figyelmet arra, hogy az 

előterjesztés melléklete szerint csatolt egységes szerkezetű együttműködési megállapodás részben 
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elírási hiba miatt, részben módosítás miatt változott. A javított szerződés tervezete helyben kiosztásra 

került. 

 

Takács Károly polgármester megállapította, hogy a külső szabályozások és a víziközmű törvény 

változása miatt van szükség az előterjesztés elfogadására. Az Országgyűlés döntése alapján előírt 

kötelezettséget hajtanak végre, a város tulajdonában levő és felújított szennyvíztisztító mű 

üzemeltetését, amit jelenleg az OSZ Zrt. üzemeltet. Ez az átadás a fogyasztói egyenérték meg nem léte 

miatt következik be, hiszen Oroszlány város és Kecskéd község fogyasztói egyenértéke nem teljesíti a 

fogyasztói egyenértékre vonatkozó előírást. Kompromisszumos megállapodás született.  

 

Vasi Imre ÉDV Zrt. kereskedelmi vezető hozzátette, hogy mindenki által ismert, a 2011. évi CCIX. 

törvény a víziközmű szolgáltatásról. A magyar víziközmű számára egy olyan feladatot tűzött ki, amely 

alapján középtávon 150 ezer ún. egyenértékesnek eleget kell tennie minden víziközmű szolgáltatónak. 

Tavaly május 31-ig kellett benyújtani a működési engedély iránti kérelmeket. Ennek az ÉDV Zrt. 

eleget tett és 2013. november 8-án a MEH-től megkapták a működési engedélyt. A működési 

engedélyükben több mint 400 ezer egyenértékes szerepel, tehát Magyarország egyik legnagyobb 

víziközmű szolgáltató cége az ÉDV Zrt. A jövőben részben az oroszlányi szennyvízrendszer átvétele, 

részben a térségben zajló koncentráció következtében társaságuk egyenértékese közel 500 ezer 

egyenértékes lesz. Mindenki által ismert, hogy 2000. március 31-ig társaságuk üzemeltette az 

oroszlányi szennyvízrendszer, ami a későbbiek folyamán átkerült az önkormányzathoz, majd a 

távhőszolgáltatóhoz, illetve az OSZ Zrt.-hez. Ismerik a területet, volt rálátásuk az eddigi években is. 

Megítélésük szerint egy jól működő telepet és egy jó minőségű víziközmű rendszert vesznek át. 

Elmondta, hogy a víziközmű törvény egységes rendszerként értékeli az oroszlányi-kecskédi rendszert, 

ezért az ellátásért felelős önkormányzatoknak megállapodást kell kötni annak érdekében, hogy 

Oroszlány szerződést köthessen társaságukkal. Az előkészítő tárgyalások ezzel kapcsolatban már 

megkezdődtek. Amennyiben a testület jóváhagyja a szerződéskötést, akkor megfelelő idő van arra, 

hogy július 1-től átvegyék a szolgáltatást. 

 

Lázár Mózes vezérigazgató emlékeztette a jelenlévőket, hogy amikor megjelent a víziközmű 

törvény, akkor a városvezetéssel együtt úgy döntöttek, hogy mindent elkövetnek annak érdekében, 

hogy érdekeiket érvényesíteni tudják. A törvényt 2012-ben módosították, ami lehetőséget adott 

funkcionális holdingok működésére, de nem tudták a végrehajtási rendelet feltételeit teljesíteni. Ezt 

követően indultak meg a tárgyalások az ÉDV Zrt.-vel. Ekkor is igyekeztek minél jobb feltételeket 

teremteni az átadásra, hogy az zökkenőmentesen történjen. Az ÉDV Zrt. partner volt ebben. Az 

energiahivatal is tudomásul vette, hogy ha ezt a folyamatot végigviszik, akkor az mindenkinek jobb.  

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy többlépcsős megállapodásról van szó. Együttműködési 

megállapodás az ÉDV Zrt.-vel, amelynek módosított tervezete helyben kiosztással került a képviselők 

elé. További megállapodásokat fognak kötni pl. a GE Water & Process Technologies előtisztító műve 

kapcsán. Ezen kívül részvényt szeretnének vásárolni. A város tulajdona megmarad, csak üzemeltetési 

szempontból kisrészvényesként követni tudják az ÉDV Zrt.-n belüli működést. Továbbiakban le kell 

zárnia az önkormányzatnak az OSZ Zrt.-vel az üzemeltetési, vagyonkezelési megállapodást. 

Megállapodás esetén a kényszerüzemeletetés nem lép hatályba.  

 

Székely Antal képviselő rávilágított, hogy több esetben vitatkoztak már azon, hogy miért kell átadnia 

az Önkormányzatnak a szennyvíztelep üzemeltetését az ÉDV Zrt.-nek. Többször elmondta, hogy ez a 

Kormány sok ilyen intézkedést hozott. Egyrészt kötelezte az önkormányzatokat arra, hogy a 

hulladékkezelést saját maguk végezzék, vagy állami cég végezze, másrészt amit az önkormányzat 

végzett üzemeltetést adja át egy állami cégnek. Értelmezése szerint ez egy kényszer az 

Önkormányzatnak. Ez egy fűnyíró elv szerű törvény, hiszen nem engem meg alternatívákat. A törvény 

kötelezi az önkormányzatokat. Korábban több mint 200 önkormányzat pont azért dolgozott, hogy az 

ÉDV Zrt. kerüljön önkormányzati tulajdonba. Ez nem sikerült, Magyarországon győzött ez a fajta 

államosítás. Nem látott kimutatást arra vonatkozóan, hogy ez miért lesz jobb szolgáltatás, mint ha az 

Önkormányzat saját maga működteti ezt a vagyontárgyat. Nem volt egyszerű elperelni az államtól 

annak idején ezt a vagyontárgyat, a felújításról, működtetésről nem is beszélve. Nem jó ez a megoldás. 

Pont a vagyon gazdája, az önkormányzat nem hozhat döntéseket a mű működéséről. Ugyanúgy, mint 

az iskolák esetében csupán a vagyon megóvását, karbantartását teheti meg. A legfontosabb döntéseket 

(üzemeltetés és ár) nem az Önkormányzat határozza meg, hanem az energiahivatal és az ÉDV Zrt. 
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működtetése fogja meghatározni. Ezt az átadást az önkormányzatiság szempontjából károsnak tartja.  

 

Takács Károly polgármester Székely Antal felvetésére elmondta, hogy bizonyára azért van 

„megindulva”, mert a közművek eladása meg fog nehezülni. Páva Zsolt polgármester úr „akciója” 

felhívta a figyelmet arra, hogy a közműátadási privatizáció nem feltétlenül jó. Képviselő társa erős 

minősítést tett a jelenlegi kormányra, de az ellenzéki kormányzati intézkedések exkalatív 

díjemelkedést szabadítottak rá a fogyasztókat a rezsicsökkentés helyett, valamint a képződött 

nyereséget még ki is utaztatták. Ez a kormány ezt akarta megakadályozni. Azzal egyetértett, hogy 

Oroszlány nincs a legjobb helyzetben. A víziközmű törvény Magyarország teljes közmű vagyonát 

tekinti alapul. Nehéz objektíven dönteni. A tulajdona a városnak nem veszik el, továbbra is a város 

tulajdonában marad, az üzemeltetési jogokat adja át. Arra törekszenek, hogy az üzemeltetési kontroll 

meglegyen.  

 

Székely Antal képviselő felhívta a figyelmet arra, hogy polgármester úr több, mint fél évet dolgozott 

azon, hogy ennek a készülő szabályozásnak miképpen tudna elébe menni a város úgy, hogy kibújjon 

alóla. Létrehoztak egy nagy területet érintő holdingot, aminek a működése lehetetlenné vált. Ők 

Oroszlány érdekeit védik, szívesen megnézi távlatokban ezt az ügyet, de nem ért vele egyet. Azért 

bírálta ezt a törvényt, mert ha jól működik valami, ha nem, akkor is bele kell terelni ebbe az állami 

akolba. Ezzel nem értett egyet. 

 

Takács Károly polgármester elismerte a kritikát, és elismerte, hogy ők maguk ezt nem 

kezdeményezték volna. Be kellett látniuk, hogy kompromisszumra kell törekedni. Jelen törvényi 

szabályozáson belül ebben nincs más mozgásterük. Országgyűlési vitát pedig itt nem tudnak 

lefolytatni. Minden szándékuk az, hogy az ÉDV Zrt.-vel jó megállapodást kössenek. 

 

Torma Lajos képviselő elmondta, hogy a törvényi keretekhez képest olyan megállapodás született, 

ami a kormányzó párt részéről elfogadható, az ellenzék részéről kritikát érdemel. Egy jól működő, 

korszerű szennyvízüzemet vesznek át. Fájdalmas, hogy az üzemeltetés elkerül az önkormányzattól. 

Tudomásul veszik, de nem örülnek neki.  

 

Szabó Mihály képviselő kérdése: Az ÉDV Zrt. milyen garanciát tud arra vállalni, hogy az oroszlányi 

lakosok ebből a szolgáltató-váltásból profitálni fognak? Javulnak-e a szolgáltatás feltételei, esetleg 

csökkenek-e a díjak?  

 

Takács Károly polgármester jelezte, hogy nagyon az elején vannak a folyamatnak. Arra 

törekszenek, hogy az ott dolgozók munkája biztosítva legyen. Felhívta a figyelmet arra, hogy a 

Magyar Energia és Közműszabályozási Hivatal vette át azokat a jogosítványokat, amelyekkel 

korábban az Önkormányzat rendelkezett. Ők fogják a peremfeltételeket meghatározni.  

 

Vasi Imre kereskedelmi vezető elmondta, hogy a víziközmű szolgáltatásról szóló törvény 2011. 

december 30-ai szinten befagyasztotta a víz- és csatornadíjakat. Ez annyiban változott az elmúlt 

időszakban, hogy 2013. július 1-től 10% rezsicsökkentést is kell alkalmazniuk. Ahogy polgármester úr 

is jelezte, a Magyar Energia és Közműszabályozási Hivatal joga a díjmegállapítás. Az ÉDV Zrt. a 

2014. július 1-jei átvételnél változatlan, az OSZ Zrt. által alkalmazott díjakon fog szolgáltatni. 

Ugyanakkor 2014. szeptember 15-ig kell javaslatot benyújtaniuk az alkalmazandó díjra. Mivel még 

gazdálkodási szempontból nem látják át teljes mértékben a rendszer működését, ezért nem tudja 

megmondani, hogy milyen irányú és milyen mértékű lesz a díjváltozás. A szolgáltatás színvonala nem 

lehet rosszabb, mint eddig, mert az OSZ Zrt-vel kötendő megállapodás alapján a teljes üzemeltetői 

létszámot átveszik. Bízik benne, hogy az ÉDV Zrt. megfelelő pénzügyi és infrastrukturális hátteret 

biztosít ahhoz, hogy ez a rendszer továbbra is megfelelően működjön.  

 

Takács Károly polgármester hangsúlyozta, hogy nem veszítik el a kontaktot ezzel a művel. 

Elmondta, hogy a GE élénken követi ezt a folyamatot. A cég egy technológiai beszállító, az ő 

membránja van a végfokozatú műben. A GE jelenléte miatt is szükséges az önkormányzat jelenléte. 

Van lehetőség kooperatív együttműködésre. Erre szolgál a kismértékű tulajdonrész az ÉDV Zrt.-ben.  

 

További hozzászólás és módosító javaslat nem volt, kérte, szavazzanak az előterjesztés, a határozati 

javaslat elfogadásáról. 
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A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 7 igen és 5 nem 

szavazattal elfogadta az előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

5/2014. (I.28.) Kt. határozata 

a szennyvíz vagyon jövőbeli üzemeltetésével összefüggő döntések meghozataláról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete:  

1. Jóváhagyja az Északdunántúli Vízmű Zrt. és Oroszlány Város Önkormányzata között az 

előterjesztés melléklete szerinti, 1 db részvény adás-vételére vonatkozó részvény-átruházási 

szerződést, felhatalmazza a polgármestert a szerződés aláírására. 

2. Kifejezi azon szándékát, hogy Oroszlány Város Önkormányzata tulajdonában álló 

szennyvízvagyon üzemeltetésére az 1. pontban meghatározott részvény-adásvételi szerződés 

megkötése esetén az Északdunántúli Vízmű Zrt.-vel kíván bérleti üzemeltetési szerződést 

kötni. 

3. Az ÉDV Zrt.-vel megkötendő üzemeltetési szerződésben a víziközmű vagyon értékéül 

elfogadja az új értékbecslés szerinti 1.995.511.899 Ft vagyonértéket - annak vagyonértékelés 

szerinti műszaki tartalmával - korrigálva a 2013. évi beruházások aktivált értékével. 

4. A 135/2013. (VII.27.) Kt. számú határozattal jóváhagyott együttműködési megállapodást 

az előterjesztésben foglaltaknak megfelelően módosítja, Oroszlány Város Önkormányzata, 

az Oroszlányi Szolgáltató Zrt. és az Északdunántúli Vízmű Zrt. között víziközmű 

szolgáltatás biztosítására létrejött együttműködési megállapodást az előterjesztés 

melléklete szerint jóváhagyja, és felhatalmazza Takács Károly polgármestert a 

megállapodás aláírására. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: azonnal 

a határozat végrehajtásáért: azonnal 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Zágonyi Éva jegyző 

 a határozat végrehajtásáért: Takács Károly polgármester 

 

 

5. NAPIRENDI PONT: Tájékoztatás az Oroszlányi Környezetgazdálkodási Nonprofit Zrt. 

működéséről, a társaság működésével kapcsolatos döntések 

meghozatala (vezérigazgatói jogviszony meghosszabbítása, 

Alapszabály módosítása) 

 

Előadó: Takács Károly polgármester 

Szakmai előkészítő: Kormosné dr. Kovács Katalin aljegyző 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy Óvári László vezérigazgató úr megbízatása lejár, ezért 

az előterjesztésben vezérigazgatói megbízatásának 2016. május 31. napjáig történő 

meghosszabbítására tett javaslatot. A társaság alapszabályát ennek megfelelően szintén módosítani 

kell. Az előterjesztésben ezen túlmenően tájékoztatást adott arról, hogy a társaság, az OKÖ Zrt. a 

konzorciumi partnereivel nyertes pályázó lett a hulladékszállításra kiírt közbeszerzési eljárásban. 

Tájékoztatta képviselő társait arról is, hogy a Kormány számukra kedvező döntése alapján a volt 

Remondis cég megvételét biztosító 576 millió Ft Kormány támogatás visszatérítési kötelezettség 

nélkül illeti meg az Önkormányzatot. További jó hír, hogy a Észak-Dunántúli Környezetvédelmi és 

Természetvédelmi Felügyelőség megadta a hulladéklerakó bővítésének engedélyét. 

 

Rajnai Gábor képviselő elmondta, hogy az előző időszakban mikor az OKÖ Zrt. előtejresztéséről 

tárgyaltak, akkor ígéret hangzott el arra, hogy januárban lehetséges, hogy a Felügyelő Bizottság és az 

Igazgatóság működésének kérdésére visszatérnek. Kérdése volt, miért nem történt ez meg, milyen új 

dátummal szerepel a tervekben ennek a kérdésnek a tárgyalására? 

 

Takács Károly polgármester megerősítette, hogy ez a kérés valóban elhangzott. Elmondta, hogy ez a 

kérdés egyeztetést igényel. Kérte a frakciót, hogy tűzze napirendre ezt a kérdést. Stabil helyzet van, 

demokratikus alapjog az ellenzék képviselete is. Kérte, hogy az erre vonatkozó tárgyalásokat 
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folytassák le. Igazgatósági és Felügyelő Bizottsági tagságuk lehetőségét kérték. Kérte, hogy erről 

egyeztessenek. Így a jövőben a feladatokra tudnak koncentrálni. A következő havi rendes közgyűlésre 

előterjesztést tud készíteni, amennyiben sikerül konszenzusra jutni.  

 

Rajnai Gábor képviselő elmondta, hogy felvetésre nem a frakció pozícionálását helyezte előtérbe, 

hanem azt az anomáliát kell feloldani, hogy a városnak van két cége, az egyik cégnél külső vizsgálatok 

miatt az Igazgatóságnál és a Felügyelő Bizottságnál leépítések vannak, a másik cégnél pedig ez nem 

került szóba. Nem azért tette fel kérdését, hogy a hátralévő pár hónapra pozíciót kérjenek.  

Elmondta, hogy van két városi cég. Egyiknél, az OSZ Zrt.-nél megszüntetések vannak folyamatban 

(FB és Igazgatóság), a másiknál ígéret szerint ez szóba került volna, de januárban ez nem történt meg. 

Ez a felvetés oka.  

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy az OKÖ Zrt.-nek azért kell FB és Igazgatóság, mert 

olyan új cégről van szó, amelynek nem bejáratott a tevékenysége. Teljesen másfajta tevékenység és 

problémakör van az egyik cégnél és a másiknál. Az OKÖ Zrt. folyamatos mozgásban van. Az a 

szándékuk, hogy a jövőbeni működésüket erősítsék meg. Nem értett egyet azzal, hogy a két cégnél 

egyféle ekvivalencia legyen. Elmondta továbbá, hogy lesz egy szakmai tanulmány, az átvilágítás, 

melyet a Németvölgy Conzulting Kft. készít és amellyel a hulladékgazdálkodásról, cégműködésről 

szakmai tükörképet fognak kapni.  

 

Székely Antal képviselő elmondta, hogy ha lett volna pártközi egyeztetés, ott elmondhatták volna 

már, hogy mi ezzel az igazi baj. A konzulting cégtől azóta sem kaptak a felvetéseikre választ. Reméli, 

hogy a következő jelentés nem ilyen színvonalú lesz. Arról van szó, hogy két olyan cég van a város 

tulajdonában, amelyik árbevételét tekintve nem egyforma. Pont a nagyobbnál szűnt meg az 

Igazgatóság és pont egy kisebbnél hozták azt létre, annál a cégnél, amelyiknek az elődjénél ilyen nem 

is működött. A FIDESZ tett ígéretet, hogy idén januárban a cég ellenőrzésében az ellenzéknek is 

szerepet szánnak. A demokráciában a politikai szereplők részt vesznek ezen cégek működésében, 

irányításában.  

 

Takács Károly polgármester kérte, hogy az ellenzék ne azért kérjen képviseletet az OKÖ Zrt.-ben, 

hogy ott is vitát folytassanak. Konstruktív működtetést akarnak végrehajtani. Ez egy gazdasági 

társaság, feladatokat kell végrehajtani. A testületi ülésen van helye ezen vitáknak, nem a gazdasági 

társaságban. 

 

Torma Lajos képviselő kérdése volt, elkészülhet-e határidőre az új lerakó? Kell-e a városi szemetet 

máshova lerakni, vagy minden szinkronban van, időben elkészülnek, hogy plusz költségek ne 

generálódjanak. Ez fontosabb az embereknek. 

 

Óvári László OKÖ Zrt. vezérigazgató elmondta, hogy összetett a kérdés. Az egyik legfontosabb 

feltétele az, hogy a társaság kapjon hitelt a lerakó megépítéséhez. Ha ez meg van, utána közbeszerzési 

eljárást kell lebonyolítani, annak sikeresnek kell lenni. Ha mindez májusig lezajlik, akkor lehet szó 

arról, hogy szeptember-október hónapra elkészül az új hulladéklerakó. De addig jövő hónap elsejétől a 

település hulladéka Polgárdiba kerül átszállításra. Ez igen jelentős többletköltséget fog jelenteni mind 

a szállítás, mind az ártalmatlanítás területén. Bíznak benne, hogy a cég fog kapni díjkompenzációt, 

ezáltal a működés talán biztosítva lesz.  

 

Takács Károly polgármester megjegyezte, hogy az árszabályozás itt is központi. A KDVÖT, illetve 

a Vertikál Zrt. felé is van kötelezettségük.  

 

Papp Péter alpolgármester utalt arra, hogy Rajnai Gábor többször említette, hogy leépítés történik az 

OSZ Zrt. Felügyelő Bizottságánál. Ezt nem értette. Az Igazgatóságnál történt változás, de a Felügyelő 

Bizottságban nem. Torma Lajos hozzászólásával kapcsolatos véleménye szerint a városlakót 

valószínűleg nem az érdekli, hogy a szemetet hova viszik, hanem hogy mennyit fizet. Ahhoz képest 

pedig nem állnak rosszul.  Annak érdekében, hogy eleget tegyenek a hulladékgazdálkodási 

előírásoknak, 30% körül akarták megemelni a szemétdíja. Ezt nem tették meg, és jött még hozzá a 

rezsicsökkentést. Úgy hogy jelen pillanatban 40%-kal kevesebbet fizet a városlakó, mint egy évvel 

ezelőtt. Egyetértett azzal, hogy megfeledkeztek arról, hogy egyeztessenek az ellenzék képviseletéről 

az Igazgatóságban, vagy a Felügyelő Bizottságban. Megpróbálják gyorsan teljesíteni ezt az ígéretüket 
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az ellenzékkel egyeztetve. Székely Antal felvetésére - a cég elődjénél nem volt Igazgatóság – 

elmondta, hogy a cég elődje egyszer egy osztrák, egyszer pedig egy német multi volt. Valószínűleg ők 

nem Igazgatóságban gondolkodtak, hanem kiadták az utasítást a vezérigazgatónak arra vonatkozóan, 

hogy mit csináljon. Aztán a Kormány 576 M Ft vissza nem térítendő támogatást adott, hogy ez a cég 

városi tulajdonba kerüljön újra. 

 

Szabó Mihály képviselő elmondta, hogy az előterjesztés ismét a vezérigazgató úr szerződésének 

meghosszabbításáról szól. Nehéz úgy személyi kérdésekről dönteni, hogy korábban a döntés-

előkészítésbe nem látott bele. Furcsának találta, hogy ez már a harmadik alkalom Óvári úr 

kinevezésével együtt, hogy meg van hosszabbítva a szerződése, ráadásul ilyen rövid időszakokra. A 

szabály szerint 5 évre választható meg, most megint csak kb. 2 évre nevezik ki. Kérdései a következők 

voltak. Mi ennek az oka? Vezérigazgató úr szerint a Közép-Duna vidéke projektben való 

hulladékszállítást, mint nonprofit zrt. végre lehet-e hajtani úgy, hogy ez a városnak jelentős kiadásokat 

ne okozzon? Mennyi plusz költséggel jár a hulladéklerakó bővítése? 

 

Takács Károly polgármester az első kérdésre válaszolva elmondta, hogy a vezérigazgató úrral ennyi 

időtartamban egyeztek meg. A díjakkal kapcsolatban elmondta, hogy minden mozgásban van. A 

díjakat az Energia és Közműszabályozási Hivatal, illetve a törvény előírásai alapján fogják 

megalkotni. Nem az Önkormányzaté, illetve a cégé az áralkotási jog. 

 

Óvári László vezérigazgató Szabó Mihály első kérdésére elmondta, hogy azért vállalta rövid időre a 

vezérigazgatói tisztséget, mert folyamatban volt az önkormányzat részéről a társaság megvétele, 

illetve az állam felé történő elszámolás. Ez motiválta azt, hogy kétszer 3 hónapra lett meghosszabbítva 

a megbízatása. Mivel december végével lezajlott ez a folyamat, most már hosszabb időre is el tudja 

vállalni ezt a tisztséget. Azért 2016. május végéig, mert az alapszabályzatban a vezető tisztségviselők 

megbízatása is eddig az időpontig szól. A szakmai kérdésre válaszolva elmondta, hogy jövő hónaptól 

kiderül, hogy ebből a díjból lehet-e ezt a tevékenységet végezni vagy sem. Igyekeznek a feladatokat 

költséghatékonyan megszervezni, de ez mindenképpen költségnövekedéssel jár. Ez éves viszonylatban 

közelíteni fog az 50 M Ft-os nagyságrendhez. Ezért is fontos a hulladéklerakó minél hamarabbi 

megépítése. A többletköltségre is nyújtottak be a KDV társuláson keresztül díjkompenzációra 

pályázatot.  

 

Takács Károly polgármester hozzátette, hogy a rezsicsökkentés negatív szaldóval jelenik meg a 

társaság számára. Az előző vezetések által korábban kiutaztatott nyereségből komoly fejlesztéseket 

lehetett volna végrehajtani. Jelenleg a fejlesztésekre kell a hangsúlyt fordítani, a szelektív 

hulladékválogató-mű megépítésére kell koncentrálni. 

 

Székely Antal képviselő nem értett egyet azzal, hogy a gazdasági társaságoknál nincs helye a 

vitáknak. Nem politikai vitákról van szó, a politika és a gazdaság nem választható szét. Kíváncsi lenne 

egy olyan kimutatásra, hogy az 576 M Ft az üzemi nyereségből mikor térül meg ilyen árak fényében. 

Biztos abban is, hogy az önkormányzat nem ajándékba fogja megkapni a fejlesztési forrásokat.  

 

Takács Károly polgármester véleménye szerint az idő eldönti, hogy kinek volt igaza. Csupán azt 

kérte, hogy a vitákat itt folytassák le, és ne a cégben, mert annak működnie kell. Politikai egyeztetésre 

hívta meg az ellenzéket ebben az ügyben. Ez a cég a városé, az az érdekük, hogy jól működjön. 

 

Szabó Mihály képviselő megjegyezte a Remondis tevékenységével kapcsolatban elhangzott olyan is, 

hogy nem megfelelő módon fejlesztettek. Kérdése volt, a Németvölgy Conzulting vizsgálata kitér-e 

erre is? Mert ha nem teljesített bizonyos dolgokat a cég, erről tudnia kell mindenkinek. Olyan 

közszolgáltatást végzett, amiben bizony vállalt kötelezettségeket is, és nem lenne elegáns, hogy ezt 

most mind elfelejtenék.  

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy a Németvölgy Conzulting cég megbízása erre nem 

terjed ki, az OKÖ Zrt. jelenlegi üzleti és jogi környezetének vizsgálatával foglalkozik. Inkább azt 

nézik meg, hogy mennyi volt a képződött eredmény, és az hova került. Az látszik, hogy a képződött 

eredmény nagy része nem került felhasználásra, visszaforgatásra, hanem a cég anyaközpontja elvitte. 

Ez tény. Ezt a fajta üzletpolitikát folytatni már nem is lehet (megakadályozza a jogi környezet).  
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További hozzászólás és módosító javaslat nem volt, kérte, szavazzanak az előterjesztés, a határozati 

javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 8 igen szavazattal 

és 4 tartózkodással elfogadta az előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

6/2014. (I.28.) Kt. határozata 

Oroszlányi Környezetgazdálkodási Nonprofit Zrt. működésével kapcsolatos döntésekről 

(vezérigazgatói jogviszony meghosszabbításáról, Alapszabály módosításáról) 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. Az Oroszlányi Környezetgazdálkodási Nonprofit Zrt. Közgyűlése részére javasolja, hogy: 

a) az Oroszlányi Környezetgazdálkodási Nonprofit Zrt. vezérigazgatójának vezérigazgatói 

megbízása, jogviszonya 2014. február 1. napjától a 2015-ös üzleti évet lezáró közgyűlésig, 

legkésőbb 2016. május 31. napjáig meghosszabbításra kerüljön, a Közgyűlés ezen 

időtartamra vezérigazgatónak megválassza. A vezérigazgatói tisztség munkajogviszonyban 

kerüljön ellátásra, a vezérigazgató alapbére bruttó 750.000 Ft-ban kerüljön meghatározásra 

azzal, hogy premizálásban nem részesül és a vezérigazgatói feladatok ellátása mellett 

ellátja a műszaki igazgató feladatkört is. 

b) Az Alapszabály VIII. Vezérigazgató című fejezet 2. pontjának a vezérigazgatói 

jogviszonyra vonatkozó rendelkezése az alábbiak szerint kerüljön módosításra: 

„Jogviszony vége: a 2015-ös üzleti évet lezáró közgyűlés, legkésőbb 2016. május 31.” 

c) a Társaság Alapszabályának 1. b) pontban foglaltak szerinti módosítását, és az egységes 

szerkezetbe foglalt Alapszabályt a Közgyűlés fogadja el. 

2. Felhatalmazza Takács Károly polgármestert, hogy az Oroszlányi Környezetgazdálkodási 

Nonprofit Zrt. rendkívüli Közgyűlésén Oroszlány Város Önkormányzatát az 1. pontban 

meghatározott szavazással képviselje, továbbá a Közgyűlés döntését követően az Oroszlányi 

Környezetgazdálkodási Nonprofit Zrt. Alapszabályának módosítását és az egységes szerkezetbe 

foglalt Alapszabályt aláírja. Felhatalmazza a polgármestert a vezérigazgató 

munkaszerződésének elkészítésére és aláírására. 

 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Zágonyi Éva jegyző 

a határozat végrehajtásáért: Takács Károly polgármester 

Határidő:  a határozat kihirdetésére: azonnal 

 

 

6. NAPIRENDI PONT: Döntés Várpalota Város Önkormányzata javaslatáról a Közép-Duna 

Vidéke Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás 

megszűnésének megállapítására vonatkozóan 

 

Előadó: Takács Károly polgármester 

Szakmai előkészítő: dr. Molnár Miléna osztályvezető 

 

Takács Károly polgármester az előterjesztésben arra tett javaslatot, hogy Képviselő-testület ne 

fogadja el Várpalota város polgármesterének a Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási 

Önkormányzati Társulás megszűnésére vonatkozó javaslatát. Várpalota társulásból történő 

kilépésére a jogszabályban és a Társulási Megállapodásban foglaltak szerint van lehetőség. 

Felhívta a figyelmet arra, a pályázati források megszűnése nem jelenti a Társulás megszűnését. Kérte, 

hogy amennyiben a jogi szabályozások megengedik, akkor a testület támogassa a kiválást, bár ezt 

valószínűleg pont Várpalotának a leghátrányosabb.  

 

Torma Lajos képviselő kérdései: Mennyiben fog befolyásolni, ha kiválik Várpalota? Reméli, hogy 

nem akasztja meg a pályázati lehetőségeiket és a fejlesztéseiket, ha mégis peres útra terelik a dolgot. 

 

Takács Károly polgármester tudomása szerint nem, de jogi kérdésekről van szó. A Kormány tavalyi 

határozata alapján a 2014-2020 közötti forrásokról a nemzeti fejlesztési miniszternek gondoskodnia 

kell. Nincs tudomása olyanról, ami a város fejlesztési lehetőségeit akadályozná. A Társulásból nem 
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akar senki kiválni, egységben egyszerűbb kezelni ezeket a problémákat. A projekt iroda véleménye az, 

hogy ne gördítsenek akadályokat a kiválás elé.  

 

További hozzászólás és módosító javaslat nem volt, kérte, szavazzanak az előterjesztés, a határozati 

javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 11 igen szavazattal 

és 1 tartózkodással elfogadta az előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

7/2014. (I.28.) Kt. határozata 

Várpalota Város Önkormányzata javaslatáról a Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási 

Önkormányzati Társulás megszűnésének megállapítására vonatkozóan 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képvelő-testülete: 

1. Mint a Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás tagja kijelenti, hogy 

a Várpalota Város Polgármestere 2014. január 15-én kelt - nyilatkozat a Társulás megszűnésével 

kapcsolatban tárgyú - levelében foglaltakat elutasítja.  

2. Mint a Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás tagja kijelenti, hogy 

a Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás megszűnésének a 

Társulási Megállapodás XII. pontjában meghatározott feltételei nem állnak fenn. A Társulás által 

létrehozott egységes hulladékgazdálkodási rendszer keretében valósul meg a 

hulladékgazdálkodási közszolgáltatás ellátása, a hulladékgazdálkodás fejlesztése.  

3. Egyetért a Társulási Tanács 57/2013. (XI.11.) sz. határozata 2. pontjában foglaltakkal, azaz „A 

Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás Tanácsának Várpalota Város 

Önkormányzatának Képviselő-testülete által a határozatának 2. pontjában megfogalmazott, 

Társulásból történő kiválási szándékának bejelentését tudomásul veszi, azzal, hogy a kiválás 

jogszerű időpontja megállapításánál a Társulási Megállapodás, valamint a 2011. évi CLXXXIX. 

törvény vonatkozó rendelkezéseit kell figyelembe venni.” 

 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Zágonyi Éva jegyző 

Határidő: azonnal 

 

 

SZÜNET 18.50-19.10 

 

 

7. NAPIRENDI PONT: Az Önkormányzati Szociális Szolgálat SZMSZ-ének, valamint 

intézményi egységek szakmai programjainak módosítása 

 

Előadó: Hartyáni László ESZB elnök 

Szakmai előkészítő: Mátics Katalin intézményvezető 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy Mátics Katalin intézményvezető kérte az intézmény 

SZMSZ-ének és szakmai programjának az előterjesztés melléklete szerinti módosítását és pontosítását.  

 

Hozzászólás és módosító javaslat nem volt, kérte, szavazzanak az előterjesztés, a határozati javaslat 

elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta az előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

8/2014. (I.28.) Kt. határozata 

az Önkormányzati Szociális Szolgálat Szervezeti és Működési Szabályzatának, valamint az 

intézményi egységek szakmai programjainak elfogadásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az előterjesztés melléklete szerint elfogadja: 

1. Oroszlány Város Önkormányzatának Szociális Szolgálata – 2840 Oroszlány, Fürst S. u. 20. - 

Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítását, 

2. az Önkormányzati Szociális Szolgálat Családok Átmeneti Otthona – 2840 Oroszlány, Fürst S. u. 

20. – szakmai programjának módosítását, 

3. az Önkormányzati Szociális Szolgálat Bölcsődei intézményegysége - 2840 Oroszlány, Óvoda köz 

1-2. szám alatti telephely - szakmai programjának módosítását, 

4. az Önkormányzati Szociális Szolgálat családsegítés - 2840 Oroszlány, Fürst S. u. 20. - szakmai 

programjának módosítását, 

5. az Önkormányzati Szociális Szolgálat gyermekjóléti szolgáltatás - 2840 Oroszlány, Fürst S. u. 20. 

- szakmai programjának módosítását, 

6. az Önkormányzati Szociális Szolgálat Gondozási egység – 2840 Oroszlány, Hunyadi J. u. 7. – 

szakmai programjának módosítását, 

7. az Önkormányzati Szociális Szolgálat Hajléktalan ellátó egység: – 2840 Oroszlány, Mátyás Kir. 

u. 7. szám alatti telephely  

a) Nappali melegedő 

b) Éjjeli menedékhely 

c) Népkonyha szakmai programját. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére:  2014. február 1. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért:  Dr. Zágonyi Éva jegyző 

 

 

8. NAPIRENDI PONT: Beszámoló az Oroszlányi Szolgáltató Zrt. 2013. évi (bérlakás 

gazdálkodáson kívüli) tevékenységéről 

 

Előadó: Takács Károly polgármester 

Szakmai előkészítő: Lázár Mózes vezérigazgató 

 

Lázár Mózes vezérigazgató kiegészítésként elmondta, hogy az elmúlt évben sok jogszabályváltozás 

volt a rezsidíjjal és a számlaképekkel kapcsolatban. Kiemelte, hogy ennek maximálisan meg tudtak 

felelni. A fogyasztóvédelem több alkalommal vizsgálta ezeket, és semmi kifogást nem talált. A 

mostani jogszabályváltozások miatt kellett ennyi számlát kiküldeni a fogyasztóknak. Ez lényegesen 

többe kerül a cégnek, de rendkívül fogyasztóbarát az elrendezése, könnyebben el lehet rajta igazodni. 

Ennek ellenére sokan érdeklődnek. Kérte, hogy ha bárkinek kérdése van, akkor keressék az 

ügyfélszolgálatot. Pontosított, miszerint azt írták, hogy az ún. csatlakozási akciókra 60 érdeklődő volt, 

de 50-en szerződtek. Elmondta továbbá, hogy Szabó Mihály képviselő a 2013. október 15-ei testületi 

ülésen kérte, hogy adjanak számot, illetve mutassák be a hátralékkezelési folyamatot. Elkészítették ezt 

az anyagot. Szeretné, hogy ha minden képviselő megismerné, természetesen az adatok bizalmasak. 

Terveik szerint a következő ülésén tárgyalná ezt a Képviselő-testület.  

 

Hozzászólás és módosító javaslat nem volt, Takács Károly polgármester kérte, szavazzanak az 

előterjesztés, a határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 8 igen, 2 nem  

szavazattal és 2 tartózkodással elfogadta az előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

9/2014. (I.28.) Kt. határozata 

az Oroszlányi Szolgáltató Zrt. 2013. évi (bérlakás gazdálkodáson kívüli) tevékenységéről 

készült beszámolójáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Oroszlányi Szolgáltató Zrt. 2013. évi 

(bérlakás gazdálkodáson kívüli) tevékenységéről szóló beszámolót elfogadja. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére: 2014. február 1. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért:  Dr. Zágonyi Éva jegyző 

 

 

9. NAPIRENDI PONT: Önkormányzati vagyonhasznosítással kapcsolatos döntés 

 

Előadó: Takács Károly polgármester 

Szakmai előkészítő: Gerenday Zsuzsanna osztályvezető 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy az előterjesztésben a Gönczi Ferenc 11. fsz. 1. szám 

alatti 40 m
2
 nagyságú ingatlan 2 évre térítésmentesen a Kölcsey Ferenc Művelődési Központ részére 

történő bérbeadására tett javaslatot. Az önkormányzati tulajdonban lévő nem lakás céljára történő 

helyiségek bérletéről és elidegenítéséről szóló önkormányzati rendelet értelmében a kedvezményes, 

illetve ingyenes bérbeadásról a Képviselő-testület dönt, pályáztatás nélkül maximum 2 éves bérleti 

szerződés megkötésére van lehetőség. A jelen döntésükkel az ingatlanban a Művelődési Központ 

szervezésében Zámbó Kornél festőművész vezetésével lesz lehetőség Képzőművész szakkör indítására. 

 

Rajnai Gábor képviselő jelezte, hogy a Pénzügyi Bizottság ülésén is feltette azt a kérdést, hogy a 

kibővült intézményrendszerük alapterülete (beleértve a Bányász Klubot is) nem teszi-e lehetővé, hogy 

ott kerüljön elhelyezésre ez a szakkör? Ezzel négyzetméterbővülés az intézmény esetében nem 

történne. 

 

Papp Péter alpolgármester válaszában elmondta, hogy ez egy pozitív változás, szerencsére nem fér 

el ez az új szakkör sem a Művelődési Házban, sem a Bányász Klubban, ugyanis mind a két 

intézményben telt ház van. Ezért kértek helyet ennek. Egyébként egy nagyon leromlott állapotú, évek 

óta üresen álló önkormányzati ingatlanról van szó, melynek részleges felújításra tett javaslatot. Ha 

ezzel tudják támogatni a helyi civileket, és megtalálták végre az üresen álló, rossz állapotú ingatlan 

hasznosítását, akkor támogatható az előterjesztés. 

 

Székely Antal képviselő véleménye szerint nem sikerült minden egyes lehetőséget feltárni. Biztos 

benne, hogy a jelenlegi intézményrendszerben is vannak olyan terek, ahol ez a tevékenység 

elhelyezhető lenne. 

 

Papp Péter alpolgármester fenntartotta azt a véleményét, hogy ez a ciklus elején egy örökölt, 

leromlott állapotú városi ingatlan volt, aminek most a felújítására és újrahasznosítására tesznek 

javaslatot, hogy az épület állapota ne romoljon tovább.  

 

Székely Antal képviselő a felújítással egyetértett, de megjegyezte, így viszont egyéb költségek 

keletkeznek, amiket, ha más intézményben helyeznék el ezt a tevékenységet, nem kellene viselni. 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy az ingatlant célszerű lenne használni. Nem örökös az 

előterjesztésben szereplő bérleti szerződés.  

 

Papp Péter alpolgármester kérte a testület tagjaitól, hogy fogadják el ezt az előterjesztést. A Bányász 

Klub használata is plusz költséget termel, a kifestése is plusz költségbe került. Azt is egyhangúlag 

támogatták, pedig nem is az Önkormányzat tulajdona az ingatlan.  

 

További hozzászólás és módosító javaslat nem volt, Takács Károly polgármester kérte, szavazzanak 

az előterjesztés, a határozati javaslat elfogadásáról. 
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A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 8 igen, 3 nem 

szavazattal és 1 tartózkodással elfogadta az előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

10/2014. (I.28.) Kt. határozata 

önkormányzati vagyon hasznosításáról  
 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete:  

1. Egyetért az Oroszlány, Gönczi Ferenc út 11. fszt. 1. szám alatti,  597/16/A/2 hrsz.-ú, egyéb helyiség 

megnevezésű, 40 m
2
 nagyságú ingatlannak térítésmentesen 2 évre szóló bérbeadásával a Kölcsey 

Ferenc Művelődési Központ részére.  

2.  Felhatalmazza a polgármestert az előterjesztés melléklete szerinti bérleti szerződés aláírására. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2014. február 1.  

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. Zágonyi Éva jegyző 

 

 

10. NAPIRENDI PONT: A Kölcsey Ferenc Művelődési Központ igazgatójának beszámolója az 

intézmény 2013. évi tevékenységéről 

 

Előadó: Orbán Ferenc MOSB elnök 

Szakmai előkészítő: dr. Molnár Miléna osztályvezető 

 

Orbán Ferenc képviselő elmondta, hogy igazgató úr határidőre benyújtotta a beszámolóját. 

Bizottságuk véleménye szerint magas színvonalú munkát végez az intézmény, széles választékot 

biztosít a fiataloknak, a középkorosztálynak és az időseknek egyaránt, érdeklődési kör szerint is. 

Szakmai hozzáértés jellemzi a munkájukat, rugalmasak, változtatásra képesek, nem gépiesen 

valósítják meg a munkatervben leírtakat, hanem az alkalomnak, a szükségleteknek megfelelően év 

közben is tudnak korrigálni. Programjaik megvalósítása profi munkára vall. Jó az információáramlás, 

jó és harmonikus a kapcsolat a városlakókkal. A szakbizottság 4 igen szavazattal és 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolta az előterjesztést és köszöni a dolgozók eredményes munkáját. 

 

Takács Károly polgármester jelezte, hogy az Önkormányzat is az intézmény mögé állt 

(költségviselésében, programjaiban). Lényeges áttörés a működésben, hogy az intézmény a lehetőség 

szerinti maximális nyitvatartási idővel működik. 

 

Szabó Mihály képviselő megköszönte az intézmény dolgozóinak kiváló munkáját. Az utóbbi években 

megkezdődött a városban a kulturális élet. Kiemelte, hogy nem kapott elég publicitást a Kölcsey 

kártya, amit jobban kellene reklámozni. Arról van szó, hogy a különböző kulturális programok 

látogatásával erre a kártyára pecséteket gyűjthetnek a fiatalok. Lehet, hogy érdemes lenne felnőttekre 

is kiterjeszteni ezt, mert nagyon pozitív példa.  

 

Papp Péter alpolgármester a Polgári Frakció nevében megköszönte az intézmény dolgozóinak 

munkáját. Ő is úgy gondolta, hogy 100%-on teljesítettek. Az előző év végén zökkenőmentesen 

kinyitott a Bányász Klub, ami túlzott plusz költségvetési forrást nem igényelt. Örömére szolgál 

továbbá, hogy a jó munka folyományaként „kénytelen” az Önkormányzat szabadtéri színpadot 

betervezni a művelődési ház oldalához.  

 

Takács Károly polgármester a képviselők figyelmébe ajánlotta, hogy a színházterem technikai 

eszközei rendkívül avíttak, üzembiztonságuk rendkívül alacsony színvonalú. Az önkormányzat 

megpróbál lépéseket tenni ennek javítása érdekében. 

 

Hartmann József képviselő elmondta, hogy az elmúlt időszakban óriási változások álltak be a 

művelődési központ munkájában. Újszerű kezdeményezések vannak, amit kollegái és a gyerekek is 

nagy örömmel vesznek. Megköszönte az intézményeik között létrejött együttműködést.  
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Szabó Károly igazgató megköszönte az elismeréseket, illetve jegyző asszonynak és az összes 

köztisztviselő munkáját a Hivatalban, hogy segítségükre vannak és biztonságban tudják magukat. Az 

önkormányzat anyagi támogatásán túl fontos, hogy bizalom érezhető irányukban, és hagyják őket 

dolgozni. Jó dolognak tartotta továbbá, hogy az ellenzéki oldalról nem hall különösebb kritikát. 

 

Torma Lajos képviselő elmondta, hogy amennyiben szabadideje és lehetősége engedi, minden város 

érdekében megrendezésre kerülő rendezvényen szívesen áll rendelkezésre jobbító szándékkal. 

 

Hozzászólás és módosító javaslat nem volt, Takács Károly polgármester kérte, szavazzanak az 

előterjesztés, a határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 10 igen szavazattal 

és 2 tartózkodással elfogadta az előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

11/2014. (I.28.) Kt. határozata 

a Kölcsey Ferenc Művelődési Központ igazgatójának az intézmény 2013. évi tevékenységéről 

készült beszámolójáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. Elfogadja a Kölcsey Ferenc Művelődési Központ intézményvezetőjének beszámolóját az 

intézményben végzett 2013. évi tevékenységről.  

2. Megköszöni az intézmény dolgazóinak az elmúlt évben végzett eredményes munkát. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére: 2014. február 1. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Zágonyi Éva jegyző 

 

 

11. NAPIRENDI PONT: A Gárdonyi Géza Városi Könyvtár igazgatójának beszámolója az 

intézmény 2013. évi tevékenységéről 

 

Előadó: Orbán Ferenc MOSB elnök 

Szakmai előkészítő: dr. Molnár Miléna osztályvezető 

 

Orbán Ferenc képviselő elmondta, hogy intézményvezető asszony is elkészítette a beszámolóját és a 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság egyhangúlag elfogadásra javasolta azt. A könyvtárban 

komoly munka folyik, információ közvetítés zajlik, nem csupán a könyvek tára. Ezt az elvet valósítják 

meg a gyakorlatban. Kiemelte, hogy nyáron is folyamatosan nyitva tart a könyvtár. A 2012-ben 

végzett teljes körű leltárt lezárták, ami komoly munka volt. Kiemelte az író-olvasó találkozók 

változatosságát, színességét, értékeit. Nemzetstratégiai prioritást élvez számukra a testvérkönyvtári 

mozgalom. Pályázaton 100 E Ft-ot nyertek, és ebben az értékben ungvári magyar tanítási 

intézményeknek vásároltak és adtak át könyveket. A Szociális Szolgálatnak is 1000 db könyvet adtak 

át, így támogatták őket. Különböző érdeklődési körű embereket céloznak meg műsoraikkal és 

rendezvényeikkel. A gyermekkönyvtár munkája színes, változatos, sikeres. Megköszönte a 

könyvtárban dolgozók munkáját.  

 

Takács Tímea igazgató a testvérkönyvtárral kapcsolatban megerősítette, hogy múlt hét kedden az 

ungvári főkonzul segítségével kijuttatták ezeket a testvérpályázaton nyert összegből vásárolt 

könyveket, illetve a könyvtár leválogatott könyveiből még ajándékkönyveket adtak az ungvári 

iskolának. A leltár nagyon fontos volt, 83.492 db dokumentumot mozgattak meg egyesével, mindezt a 

nyári folyamatos nyitva tartás mellett. Megköszönte az Önkormányzat támogatását.  

 

Takács Károly polgármester kérte igazgató asszonyt, hogy az új projektjükre is koncentráljanak: a 

könyvtár új Szolgáltató Városközpontba történő átköltözésre, bár ez a projekt költségvetési okok miatt 

egyelőre tartaléklistás. A könyvtár nagyszerű lehetőséget kap, hogy az új térben akár más 

szolgáltatásokat is nyújthat.  
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Papp Péter alpolgármester megköszönte az intézmény munkáját, amely véleménye szerint 

kiemelkedő volt. Elérték azt, hogy a könyvtár már nem csak fizikailag van nyitva, nyitott, elérhető a 

város számára. Jelezte, hogy a könyvtár dolgozói a nem szorosan könyvtári tevékenységhez tartozó 

dolgokat is bevállalnak (fő téri gyerekrendezvények, táborok, író-olvasó találkozók). Személyesen 

köszönte meg a művelődési központ, illetve a könyvtár igazgatójának munkaidőn kívüli személyes 

segítségét is.  

 

Hartmann József képviselő elmondta, hogy a könyvtár esetében javuló működési körülmények 

vannak. Mindenkinek tetszik a nyári táborok sokasága. Az alapvető könyvtári tevékenységek is 

nagyon pozitívak az iskola és a könyvtár között.  

 

Szabó Mihály képviselő elmondta, hogy nagyon fontos munkát végez a könyvtár annak érdekében, 

hogy a fiatalság hazaszeretete elmélyüljön. Az ilyen irányú munkához a továbbiakban is sok erőt 

kívánt.  

 

Takács Károly polgármester jelezte, hogy a könyvtár helytörténeti jelentősége is rendkívül nagy. 

Kérte, hogy a könyvtár új helyre történő átköltözését mindenki támogassa.  

 

Takács Tímea igazgató elmondta, hogy a fiatalságot igyekeznek megszólítani a „Ne habozz, lapozz!” 

olvasási versennyel. Ezt a tanévhez igazítva szeptemberben indítják, és februárban a könyves 

farsanggal zárják. Jelenleg 37 csoportjuk van, csoportonként 3 fővel. „Eleink nyomán” néprajzi tábort 

szerveznek, ahol a helytörténetet mutatják meg a gyerekeknek. Az iskolai könyvtárosok jó partnerek, 

hozzák a diákokat a könyvtárba könyvtári órákra. Bíznak a könyvtár átköltözésében, hiszen nagy gond 

az akadálymentesítés hiánya. Jelen pillanatban ennek kivédésére házhoz szállítást végeznek.  

 

Szabó Mihály képviselő egyetértett azzal, hogy fontos, hogy legyenek olyan programok a gyerekek 

számára, amelyeken jól érzik magukat.  

 

Hozzászólás és módosító javaslat nem volt, Takács Károly polgármester kérte, szavazzanak az 

előterjesztés, a határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta az előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

12/2014. (I.28.) Kt. határozata 

a Gárdonyi Géza Városi Könyvtár igazgatójának az intézmény 2013. évi tevékenységéről készült 

beszámolójáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. Elfogadja a Gárdonyi Géza Városi Könyvtár intézményvezetőjének beszámolóját az 

intézményben végzett 2013. évi tevékenységről.  

2. Megköszöni az intézmény dolgozóinak az elmúlt évben végzett eredményes munkát. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére: 2014. február 1. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Zágonyi Éva jegyző 

 

 

12. NAPIRENDI PONT: Döntés az Önkormányzat és intézményei vagyon- és 

felelősségbiztosítása tárgyú közbeszerzési eljárás megindításáról 

 

Előadó: Takács Károly polgármester 

Szakmai előkészítő: dr. Molnár Miléna osztályvezető 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy az Önkormányzat és az AEGON Magyarország Zrt. 

között az intézmények vagyon és felelősségbiztosítására megkötött biztosítási szerződés március 31-én 

lejár, ezért javasolta az eljárás közbeszerzési tervbe történő felvételét és a közbeszerzési eljárás 

megindítását. 
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Hozzászólás és módosító javaslat nem volt, kérte, szavazzanak az előterjesztés, a határozati javaslat 

elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta az előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

13/2014. (I.28.) Kt. határozata 

az Önkormányzat és intézményei vagyon- és felelősségbiztosítása tárgyú közbeszerzési eljárás 

megindításáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. Felhatalmazza a polgármestert az Önkormányzat és intézményei vagyon- és felelősségbiztosítása 

tárgyú közbeszerzési eljárás megindítására. Az új biztosítási szerződés hatályba lépésének napja: 

2014. április 1., időtartama: a szerződéskötéstől számított 5 év. 

2. Utasítja a polgármestert, hogy gondoskodjon a 2014. évi közbeszerzési terv elkészítéséről és az 1. 

pont szerinti közbeszerzési eljárás közbeszerzési tervbe való felvételéről. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. Zágonyi Éva jegyző 

 a határozat végrehajtásáért:  Takács Károly polgármester 

 

 

13. NAPIRENDI PONT: Felhívás városi kitüntetésekre irányuló javaslattételre 

 

Előadó: Orbán Ferenc MOSB elnök 

Szakmai előkészítő: dr. Molnár Miléna osztályvezető 

 

Orbán Ferenc képviselő elmondta, hogy a 3. napirendi pont keretében fogadták el az önkormányzati 

rendelet módosítását, ezért került az előterjesztés a képviselők elé. A javaslatok benyújtásának 

határideje 2014. február 14. (péntek) 14 óra. A kitüntetések átadása a március 20-ai ünnepi ülésen 

történik.  

 

Hozzászólás és módosító javaslat nem volt, Takács Károly polgármester kérte, szavazzanak az 

előterjesztés, a határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta az előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

14/2014. (I.28.) Kt. határozata 

városi kitüntetések adományozásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testülete: 

1. A városi kitüntetések adományozása érdekében a javaslattételről szóló felhívást az előterjesztés 

melléklete szerint elfogadja. 

2. Utasítja a jegyzőt, hogy gondoskodjon a felhívás közzétételéről.  

3. Utasítja a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottságot, hogy a beérkezett kitüntetési javaslatok 

alapján a városi kitüntetésekre irányuló javaslatot a 2014. február 25-ei képviselő-testületi ülésre 

terjessze elő. 

4. A kitüntetések átadására 2014. március 20-ai ünnepi ülésen kerül sor. 

 

Határidő: a határozat végrehajtására: az 1. és 2. pont esetében: azonnal 

Felelős: a határozat végrehajtásáért: a 2. pont esetében: Dr. Zágonyi Éva jegyző  

 a 3. pont esetében: Orbán Ferenc, a MOSB elnöke 
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14. NAPIRENDI PONT: Döntés a Krajnyik Akác András Sportcsarnok helyi látvány-

csapatsportágak 2013-2014. évi Tao támogatási rendszere keretében 

megvalósuló bővítésének műszaki és pénzügyi előkészítéséről 

 

Előadó: Takács Károly polgármester 

Szakmai előkészítő: dr. Molnár Miléna osztályvezető 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy a Krajnyik Akác András Sportcsarnok bővítését 

megelőzően szükséges a beruházással érintett területen a közművezetékek áthelyezése. Ennek 

érdekében a műszaki előkészítéshez gondoskodniuk kell a közbeszerzési eljárás tervbe vételéről és 

megindításáról, valamint a közművezeték kiváltás becsült költségének a biztosításáról. A becsült 

költség 70%-a elszámolható támogatást és 30%-a önerőt tartalmaz. Az Önkormányzatnak a 2014. évi 

költségvetéséből kell gondoskodnia a 70%-os intenzitású támogatás megelőlegzéséről is. 

 

Hozzászólás és módosító javaslat nem volt, kérte ,szavazzanak az előterjesztés, a határozati javaslat 

elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta az előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

15/2014. (I.28.) Kt. határozata 

a Krajnyik Akác András Sportcsarnok helyi látvány-csapatsportágak 

2013-2014. évi Tao támogatási rendszere keretében megvalósuló bővítésének 

műszaki előkészítéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. A „Krajnyik Akác András Sportcsarnok helyi látvány-csapatsportágak 2013-2014. évi Tao 

támogatási rendszere keretében megvalósuló bővítésének műszaki előkészítése, a beruházással 

érintett területen lévő közművezetékek áthelyezése” tárgyú közbeszerzési eljárás megindítására 

felhatalmazza Takács Károly polgármestert.  

2. Utasítja a polgármestert, hogy gondoskodjon a 2014. évi közbeszerzési terv elkészítéséről és az 1. 

pont szerinti közbeszerzési eljárás közbeszerzési tervbe való felvételéről. 

3. Az 1. pont szerinti közbeszerzéshez elszámolható 70 %-os intenzitású támogatást, legfeljebb az 

előterjesztésben jelzett összegig a 2014. évi költségvetéséből megelőlegezi, a beruházás 30 %-os 

önerejét a 2014. évi költségvetésében biztosítja.  

 

Felelős: a határozat kihirdetéséért:  Dr. Zágonyi Éva jegyző 

Határidő: a határozat kihirdetésére: azonnal 

 

 

15. NAPIRENDI PONT: Oroszlányi Sport Egylet 2013. évi beszámolójának elfogadása 

 

Előadó: Takács Károly polgármester 

Szakmai előkészítő: dr. Molnár Miléna osztályvezető 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy az elmúlt évi költségvetésben az Oroszlányi Sport 

Egylet Lions Kosárlabda Szakosztálya részére a Képviselő-testület 8 M Ft támogatást biztosított, 

illetve további 1 M Ft támogatást biztosított a Streetball 2013. rendezvény megrendezésére. A 

támogatási megállapodás alapján az egyesületnek a támogatással el kell számolni. A beszámolót az 

előterjesztés melléklete tartalmazza. Gratulált a sportegylet és az onnan kinövő versenyágak 

sikereihez. 

 

Beck Ferenc OSE elnök megköszönte a város erkölcsi, anyagi támogatását. Reméli, hogy az 

egyesület a közeljövőben újabb sikereket tud elérni. 

 

Papp Péter alpolgármester személyesen is gratulált az egyesületben folyó munkához. Összegezte, 



 

23 

 

hogy az egyik legnagyobb gyereklétszámot megmozgató sportágról, egyesületről van szó, és a 

meccsek nézőszámának tekintetében kiemelkedően a leglátogatottabb sport a kosárlabda. Ha idén ez a 

csapat egy osztállyal feljebb kerül, szívesen várják az egyesület költségvetés-módosító javaslatát. 

 

Szabó Mihály képviselő szintén kiemelte, hogy a legnagyobb gyereklétszámot megmozgató 

sportegyesületről van szó, ráadásul ezek a gyerekek rendkívül sikeresek. Kiegészítette a beszámolót 

azzal, hogy az utánpótlás csapatok azóta is folyamatos sikereket érnek el. Az összes csapat az országos 

bajnokság felső házának a szereplője, illetve szereplője lehet. Gratulált ehhez a munkához. Jelezte, 

hogy a felnőtt csapat rendkívül eredményes szereplése is kiemelendő. Tudomása szerint költségvetés-

emelési kérelem már volt. A következő napirendi pont keretében tárgyalják a labdarúgást, ahol szintén 

kiemelkedően sok gyermek sportol. Véleménye szerint ezt a két sportágat egy szinten is lehetne 

kezelni. Korábbi pénzügyi bizottsági üléseken is javasolta, hogy a kosárlabda szakosztály 

költségvetését is igazítsák a labdarúgóéhoz. A gyereklétszámok is igazolják, hogy hasonló mértékben 

sportolnak ott a gyerekek, az eredményesség jelenleg a kosárlabdázók oldalán áll. Nyilván az a cél, 

hogy a labdarúgók is majd ehhez csatlakozzanak.  

 

Takács Károly polgármester jelezte, hogy a kérés már megérkezett. Mind a kosárlabda, mind a 

labdarúgás működésének jelentősége abban áll, hogy az utánpótlásra koncentrálnak.  

 

Hartmann József képviselő véleménye szerint a két sportágat közösségteremtő erő és a mozgás 

kapcsán lehet csak összehasonlítani. A gyerekek lekötik önmagukat, és rengeteg energiát le tudnak 

dolgozni. Támogatásáról továbbra is biztosította a szakosztályt. 

 

Takács Károly polgármester jelezte, hogy a többi sportág is bejelentkezett, hogy ha megfelelő 

eredményt nyújtanak, akkor őket is kiemelten támogassa az önkormányzat.  

 

Orbán Ferenc képviselő elmondta, hogy az oroszlányi kosárlabdázók eredményesek. Bizottságuk 

egyhangúlag elfogadásra javasolta a beszámolót. 

 

Hozzászólás és módosító javaslat nem volt, Takács Károly polgármester kérte, szavazzanak az 

előterjesztés, a határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta az előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

16/2014. (I.28.) Kt. határozata 

az Oroszlányi Sport Egylet 2013. évi beszámolójának elfogadásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. Elfogadja az Oroszlányi Sport Egylet 2013. évi beszámolóját. 

2. Az egyesület 2014. évi támogatásáról a 2014. februári képviselő-testületi ülésen hoz döntést. 

 

Határidő:  1. pont tekintetében: azonnal 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. Zágonyi Éva jegyző 

 a határozat végrehajtásáért:  Takács Károly polgármester 

 

 

16. NAPIRENDI PONT: Oroszlányi Szabadidő Egyesület 2013. évi beszámolója az Oroszlányi 

Futball Jövőjéért Koncepció terv megvalósításáról 

 

Előadó: Takács Károly polgármester 

Szakmai előkészítő: Bársony Éva osztályvezető 

 

Takács Károly polgármester emlékeztetett arra, hogy a labdarúgás utánpótlás nevelés fellendítése 

céljából az Önkormányzat és az Oroszlányi Szabadidő Egyesület az elmúlt év márciusában 

együttműködési megállapodást kötött. A Képviselő-testület döntése alapján az elmúlt esztendőben 10 M 

Ft került átutalásra az Egyesület részére, továbbá az egyesület felhasználhatta a 2012. évről megmaradt 
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2 M Ft-ot is. A támogatási megállapodás alapján az egyesületnek a támogatással el kell 

számolni. A beszámolót az előterjesztés melléklete tartalmazza. Javasolta, hallgassák meg a vezetőket. 

 

Veilandics Béla OSZE elnök köszönetet mondott a 10 + 2 M Ft-os támogatásáért, valamint az 

infrastrukturális fejlesztésekért is, melyek eredménye a két műfüves pálya kialakítása és a 

hagyományos, füves pályák felújítása. Véleménye szerint nincs szó rivalizálásról, minden egyesület 

azért küzd, hogy a gyerekeket mozgásra bírják. 

 

Szabó Mihály képviselő véleménye szerint nehéz úgy fejleszteni, hogy ne rivalizálás legyen a két 

szakosztály között. Az a cél, hogy mind a kettő magas színvonalon működjön. A beszámolóból látszik, 

hogy hasonlóan nagy a gyereklétszám. A kosárlabdázók pillanatnyilag sikeresebbek, de az utánpótlás 

nevelésnek az a lényege, hogy beérjenek az eredmények. Javasolta saját honlap beindítását, melyen 

nyomon lehetne követni a mérkőzéseket, így sokat javulna a helyi labdarúgás megítélése. Hozzátette, 

hogy az utánpótlás csapatok közül az NB II-ben 3 csapat is szerepel nem is olyan rosszul. A felnőtt 

csapat szereplése nem túl sikeres, bár sok a fiatal játékos. Biztosítékot szeretett volna kérni Bozsik 

Péter úrtól arra vonatkozóan, hogy megfelelő időt tud szánni az oroszlányi szakosztályra is, nem 

sérülnek az oroszlányi érdekek.  

 

Bozsik Péter szakmai igazgató megköszönte a támogatást, ami által az eredményeket elérhették. 

Ismertette, hogy a vezető edző és szakmai vezető feladata sok mindenben hasonlít. Több munkát kell 

összehangolnia, de heti 2-3 alkalom - amit itt tud tölteni - bőven elég ahhoz, hogy kontroll alatt tudja 

tartani a csapatot. Az eredmények is azt igazolják, hogy a dolog jól működik.  

 

Takács Károly polgármester is javasolta saját honlap beindítását. 

 

Székely Antal képviselő nem tudta elfogadni a beszámolót, de ennek okát nem a sporthoz 

kapcsolódóan jelölte meg, hanem – ahogy azt a Művelődési Oktatási és Sport Bizottság ülésén is 

elmondta – azért, mert egy 5 számból álló sorozatot, illetve egy kézzel írott táblázatot kaptak, amiből 

nem lehet kideríteni, mire szolgáltak ezek az összegek. A kosárlabdások viszont mindenről 

elszámoltak. Mivel közpénzről van szó, ennél részletesebb beszámolót kellett volna készíteni.  

 

Takács Károly polgármester nem értette a felvetést, hiszen ugyanúgy el kellett elszámolnia ennek az 

egyesületnek is, és azt ellenőriztették is.  

 

Papp Péter alpolgármester elmondta, hogy az előző napi Pénzügyi Bizottsági ülésen megkérdezte 

Bársony Éva osztályvezető asszonyt, aki arról adott tájékoztatást, hogy a városban működő mintegy 

száz civil- és sportegyesület mindegyike egyforma szerződést köt, és minden fillérrel elszámoltak, 

ahogy a labdarúgók is. Székely képviselő úrnak valószínűleg nem csak ez a problémája, hiszen már a 

saját iskolájában sem szavazta meg a műfüves pálya kialakítását. Véleménye szerint szubjektív okai 

vannak, Orbán Viktor miatt képviselő-társa számára a legellenségesebb sport a labdarúgás. A kedvenc 

sportága a lovassport, annak meghonosítására tett egy rossz kísérletet 1996 körül. Véleménye szerint a 

kosárlabda és a labdarúgás több száz gyereket mozgat meg eredményesen, modern körülmények 

között.  

 

Takács Károly polgármester megvédte a lovassportot, mert annak komoly magyarországi 

hagyományai vannak. Kérte, a kettőt ne hasonlítsák össze, az egy teljesen más igényű sportág. 

 

Hartmann József képviselő emlékeztetett arra, hogy előző évben örült, hogy megpezsdült a 

labdarúgásban is az élet. Véleménye szerint a tények igazolták, hogy érdemes volt ebbe befektetni. A 

létesítményi feltételek mellett az edzői háttér is megvan. Javasolta, hogy próbálják meg az oroszlányi 

szakembereket is bevonni a munkába. Ő személy szerint örülne, ha labdarúgó stadiont is építhetnének 

Oroszlányban.  

 

Székely Antal képviselő felhívta a figyelmet a két beszámoló közötti különbségre, miszerint az egyik 

9 oldal, a másik előterjesztés mellékleteként viszont 5 szám szerepel. Akkor osztottak ki egy kézzel 

írott mellékletet, amikor a szakbizottság már megtárgyalta az előterjesztést.  

 

Takács Károly polgármester megerősítette, hogy nem kapott felmentést az egyesület a szigorú 
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elszámolás alól. Annak ellenőrzése a hivatal és a bizottságok feladata. Kérte elnök urat, hogy a 

következő beszámolót más struktúrában adják le.  

 

Gyuga Mihály József képviselő nehezményezte, hogy a Pénzügyi Bizottság ülésén is hasonló 

kérdések vetődtek fel az ellenzék részéről, amit méltánytalannak tartott. Hangsúlyozta, hogy meg kell 

nézni az átadott anyagot, a kézzel írott beszámoló is érvényes. Felolvasta, hogy mindkét szakosztály 

elszámolásának minden egyes beadott lapján olyan nyilatkozat szerepel, hogy "Igazoljuk, hogy a 

jegyzékben foglaltak a célnak megfelelően az érvényes pénzügyi és számviteli rendelkezések szerint 

kerültek felhasználásra, kifizetésre, könyvelésre. A felsorolt bizonylatok szabályszerű érvényesítése 

megtörtént, ezért más elszámolásnál nem használhatóak fel". Büntetőjogi felelősséggel tartozik az 

aláíró. Ilyet megkérdőjelezni veszélyes, becsületbeli és számviteli kérdés. A Pénzügyi osztályon a 

teljes anyag megtekinthető, a Pénzügyi Bizottság ülésén az osztályvezető bemutatta. Az anyag teljes 

ismerete után nyilatkozzon arról képviselő-társa, hogy fenntartásai vannak. 

 

Takács Károly polgármester egyetértett, megerősítette, hogy az anyag megtekinthető.  

 

Orbán Ferenc képviselő elmondta, hogy a Művelődési, Oktatási és Sport bizottsági ülésen is felhívta 

Székely úr figyelmét arra, hogy az előterjesztésben szerepel a következő: "A beszámoló 

alátámasztására szolgáló dokumentumok, bizonylatok megtekinthetők Oroszlány Város 

Önkormányzata Jogi Osztályán." Ezek után valóban ott kapta kézbe a táblázatot a tételes 

elszámolásról. Székely Antal kérdésére akkor elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság is foglalkozott a 

témával, annak ülésére képviselő-társa is elmehetett volna. Ott Beck Ferenc elnök úr azt is elmondta, 

hogy mit takar a „Sportszolgáltatás” címszó. Hozzátette, hogy a Művelődési, Oktatási és Sport 

Bizottság elfogadásra javasolta az előterjesztést. 

 

Székely Antal képviselő Gyuga Mihály képviselő felvetésére válaszolva elmondta, hogy senkit nem 

gyanúsított meg, csak példaszerűnek tartotta a kosárlabdások elszámolását.  

 

Papp Péter alpolgármester elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság elfogadta az elszámolást úgy, hogy 

előtte kikérték a hivatal véleményét. Minden egyesületnek ugyanolyan módon kellett elszámolnia, és 

az megfelelt a hivatal szakértőinek, akikben ő megbízik. 

 

Szabó Mihály képviselő elmondta, hogy átnézve a beszámolót, nagy különbséget nem lát, csak 

annyit, hogy az egyik kézzel van írva, a másik gépelve. Példaértékűnek találta azok részletességét. 

Megjegyezte, hogy a Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottság ülésén látnak jóval 

elnagyoltabb elszámolásokat is. Leszögezte, hogy ahol ilyen létszámmal működik egy egyesület, a 12 

M Ft nem is elég a működésre. Hozzátette, hogy ígéretet kapott arra, hogy további támogatók 

megjelennek, ezt várja.  

 

További hozzászólás és módosító javaslat nem volt, Takács Károly polgármester kérte, szavazzanak 

az előterjesztés, a határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 8 igen, 2 nem 

szavazattal és 2 tartózkodással elfogadta az előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

17/2014. (I.28.) Kt. határozata 

az Oroszlányi Szabadidő Egyesület 2013. évi beszámolójának elfogadásáról és az Oroszlányi 

Futball Jövőjéért Koncepció terv megvalósításáról  

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. Elfogadja az Oroszlányi Szabadidő Egyesület 2013. évi beszámolóját az Oroszlányi Futball 

Jövőjéért Koncepció terv megvalósításáról. 

2. Az Oroszlányi Futball Jövőjéért Koncepció terv további megvalósítására vonatkozóan 2014-re 

folyósítandó támogatás mértékéről a 2014. februári képviselő-testületi ülésen hoz döntést. 

 

Határidő:  1. pont tekintetében: azonnal 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. Zágonyi Éva jegyző 
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 a határozat végrehajtásáért:  Takács Károly polgármester 

 

 

SZÜNET 20.39-20.53  

 

 

17. NAPIRENDI PONT: Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott 

döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Előadó: Takács Károly polgármester 

Szakmai előkészítő: Kormosné dr. Kovács Katalin aljegyző 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy az előterjesztésben és az előterjesztés 

kiegészítésben 32 pontban számolt be a legutóbbi tájékoztatása óta történt eseményekről, közöttük a 

viziközmű üzemeltetés átadásáról. Szóbeli kiegészítésként elmondta, hogy megkeresés érkezett a 

Német-Magyar Ipari és Kereskedelmi Kamara részéről megújuló energia gyártására alkalmas cég 

letelepülésének lehetőségéről.  

 

Gyuga Mihály József képviselő a 8. alponttal kapcsolatos hozzászólásában elmondta, hogy örül 

annak, hogy a több év óta meglévő problémát (Mindszenti úti áteresz) sikerül megoldania a város 

vezetésének. Hangsúlyozta, hogy csak 1,2 M Ft a kivitelezési költség, ami annak is betudható, hogy a 

Hivatal munkatársa és a kivitelezők is állhatatos munkát végeztek az áteresz megkeresése érdekében. 

Régóta eltakart, sokak szerint nem létező átereszt sikerült megtalálni, így a Mindszenti út átvágásának 

költségét sikerült megtakarítani és az út burkolatát is sikerült eredeti formájában megőrizni.  

 

További hozzászólás és módosító javaslat nem volt, Takács Károly polgármester kérte, szavazzanak 

az előterjesztés, a határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 8 igen, 2 nem  

szavazattal és 2 tartózkodással elfogadta az előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

18/2014. (I.28.) Kt. határozata 

a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatóról, a hozott döntésekről, a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. Elfogadja a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatót és a jelentést a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: azonnal 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Zágonyi Éva jegyző 

 a határozat végrehajtásáért: Takács Károly polgármester 

 

18. NAPIRENDI PONT: Kérdés, interpelláció 

 

Takács Károly polgármester tájékoztatta képviselő-társait arról, hogy előzetes írásbeli kérdés, 

interpellációs hozzászólás nem érkezett. Tekintettel a meglévő előírások szigorodására a kémények 

használatát illetően javasolta, hogy próbáljanak meg kezdeményező szereppel élni, fejtsenek ki 

szakmai támogató munkát a megszigorodott kéménytechnológiákkal kapcsolatban. Mindezt azért is 

javasolja, mert a működési biztonság életvédelmi szempont is. Hiányzik a megfelelő információ és 

szakmai segítség a lakosság számára, hogy mi a helyes működtetési lehetőség, hogy kell a 

rendszereket ellenőrizni, hogyan lehet átalakításokat elvégezni. Az állampolgárok nagy része nem 

tudja megoldani ezt a feladatot. Egyre több esetben tilalom alá kerülnek a füstgáz-elvezető 

rendszerek. Indítványozta, hogy a testület apparátusa adjon támogatást arra vonatkozóan, hogy 

szakértői munkával segítsék a lakosságot a probléma kezelésében.  
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Székely Antal képviselő tolmácsolta egy vállalkozó kérdését arra vonatkozóan, hogy kell-e engedély, 

amennyiben igen, milyen, ahhoz, hogy valaki a főtéren kereskedelmi céllal faházat állítson fel. 

 

Takács Károly polgármester válaszában elmondta, hogy konkrét megkeresést írásban be kell adni. 

Ideiglenes időtartamra kapta meg a meglévő vállalkozás is az engedélyét. Ez hatósági ügy, a jegyző 

illetékessége áll fent.  

 

dr. Zágonyi Éva jegyző tájékoztatást adott arról, hogy képviselő-testületi határozat szabályozza a fő 

tér használatát. Abban az esetben, ha az rendezvény céljából történik, a hatáskört átadták a művelődési 

ház vezetőjének. Egyéb esetben közterület-használati engedély szükséges, kérelmet kell benyújtani a 

hivatalhoz. Ingyenes használatról a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság hozhat döntést.  

 

Módi Miklós képviselő hozzászólásában elmondta, hogy előző este nézte a helyi televízió adását. 

Szeretné pontosítani, miszerint nem arról volt szó, hogy ő dicsérte a jelenlegi frakciót, hogy jobban 

teljesít. Képviselő-társa betelefonált, és az ő szavaira hivatkozott. Pontosította, miszerint a Kormány 

teljesítményéről volt szó, amire ő azt jegyezte meg, hogy „hát nem, ettől jobban teljesít az 

önkormányzat”.  

 

Takács Károly polgármester megjegyezte, hogy ezt már nem tudja visszavonni képviselő-társa, 

Oroszlány jobban teljesít. Sőt ez már határozatban is benne van. 

 

Papp Péter alpolgármester hangsúlyozta, hogy nem változtatott az előző napi hívásakor képviselő-

társa szavain, pontosan idézte őt: "Azt el kell ismerni, hogy a város jobban teljesít". A Szent Borbála 

téri faházzal kapcsolatban megjegyezte, hogy gyakorlati tapasztalata szerint faház felállításához 

tizenegynéhány szakhatósági hozzájárulás szükséges. Emlékeztetett arra, hogy a Városfejlesztési és 

Környezetvédelmi Bizottság javasolta és a Képviselő-testület elfogadta, hogy a Művelődési Központ 

rendelkezzen a tér használatával. Az volt az egyezség, hogy ha a nagy rendezvényekhez a sátrat a 

vállalkozó biztosítja, akkor abban az esetben csak ő lehet a főtéren. Ezt azért javasolta a Bizottság, 

hogy ne terhelje minden nagy rendezvény költségét a sátor bérleti díja, ami esetenként 500-800 E Ft. 

Az előző ülésen mindenki megbizonyosodhatott arról, hogy a térrendezés folyamán a faházat 

megpróbálják eltüntetni, eldugottabb helyre költöztetni, viszont a 21. századnak megfelelően 

közművekkel ellátni. A kéményekkel kapcsolatban jelezte, hogy egyre több olyan megkeresést kap az 

óvárosból, hogy az 50-60 éves épületeken lévő kémények az idő és a földrengés hatására olyan 

állapotba kerültek, ami miatt tűzvédelmi ellenőrzésekkor lakásokat, sőt egész lépcsőházakat tiltanak le 

a fűtésről. Kérte a hivatal és a képviselők segítségét annak érdekében, hogy megelőzzék a bajt. A 

panelprogramhoz hasonlóan kémény programot kell beindítani.  

 

Rajnai Gábor képviselő választókerülete lakóinak problémáját tolmácsolta a Spar épülete körüli 

világítással kapcsolatban. Mint elmondta, az sokáig nem világított, majd folyamatosan világított, most 

pedig este 10 órakor lekapcsolják. Ezt a tulajdonos megteheti, csak problémát okoz az, hogy amikor az 

épületet elkezdték kivilágítani, akkor a városi világításból vettek el lámpatesteket. Így a Táncsics 

udvar 2-3. sz. mögötti rész este 10 óra után sötétbe borul. Hozzátette, hogy a Bányász Klub mögötti 

területeket is érinti a probléma, aminek rendezését a szakbizottságok javaslata alapján kérte. Szintén a 

Spar áruházhoz kapcsolódó probléma az, hogy még az ő regnálása alatt megkötött szóbeli egyezség 

szerint reggel 6 óra előtt nem volt áruszállítás. Most viszont már előfordul, hogy 4 órakor járatják a 

kocsikat. Közel vannak az ablakok. Javasolta időkorlátozással a behajtás szabályozását.  

 

Takács Károly polgármester megköszönte a problémák jelzését, majd javasolta, hogy a megoldás 

kialakításába vonják be az áruház vezetését is. 

 

Rajnai Gábor képviselő tájékoztatást adott arról, hogy a Spar részéről érdekes stílusú és tartalmú 

levél érkezett, amit a hivatal munkatársaival meg fog osztani. 
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Torma Lajos képviselő javasolta, hogy a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság rendkívüli 

ülés keretén belül vizsgálja meg a kémények ügyét. A 60. évforduló jegyében tartott városrendezési 

sorozat kapcsán javasolta, hogy a kutyapiszokkal is próbáljanak meg valamit kezdeni.  

 

Takács Károly polgármester jelezte, hogy következő ülésük időpontja: 2014. február 25-én 16 óra, 

majd a testület nyílt ülését 21 óra 15 perckor bezárta. 

 

k.m.f. 

 

 

 

 

 dr. Zágonyi Éva Takács Károly 

 jegyző polgármester 


